


2

kalendář akcí listopad 2019

LISTOPAD 2019 od - do hod. více v rubr.

1. 11. Pá Drakiáda Jinečáčku 15.00 Jinečáček
Schůzka malých hasičů (každý pátek) 16.00 - 18.00 Hasiči

2. 11. So Zdravý zrak bez brýlí 9.00 - 13.00 Cvičení s K.

3. 11. Ne Prodej slepic - firma Červený Hrádek 12.30

4. 11. Po Valná hromada Jinečáčku 19.00 Jinečáček

5. 11. Út Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS

6. 11. St Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Schůzka klubu učitelů důchodců 14.00 - 17.00 SCJS
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr
Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Prodej slepic - firma Novák Radomyšl 15.30 Inzerce
Šachový kroužek 16.00 Pionýr

7. 11. Čt Schůzka klubu vojenských důchodců 15.30 SCJS

8. 11. Pá

9. 11. So Knihovna otevřena 9.00 - 12.00 Knihovna
Turnaj nadějí a Přebor ZŠ Jince v šachu 8.00 Pionýr
Oligoterapie a etiomedicína 9.00 - 18.00 Cvičení s K.
Turnaj v mariáši v Ohrazenici 13.00 Ohrazenice

10. 11. Ne Oligoterapie a etiomedicína 9.00 - 16.00 Cvičení s K.

11. 11. Po Den válečných veteránů 11.00 13. dp
Martinská světýlka 17.30 Jinečáček

12. 11. Út Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS

13. 11. St Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr
Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Šachový kroužek 16.00 Pionýr
Otevřena služebna policie v Jincích 16.00 - 18.00 Policie ČR

14. 11. Čt

15. 11. Pá Uzávěrka výtvarné soutěže Knihovna

16. 11. So

17. 11. Ne Státní svátek
Uzávěrka Jineckého zpravodaje na prosinec

18. 11. Po Oddíl Trilobit - Malí tvořílci 14.00 Pionýr
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19. 11. Út Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS

20. 11. St Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr
Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Šachový kroužek 16.00 Pionýr

21. 11. Čt Konzultace rodičů, žáků a učitelů ve škole 17.00 Škola

22. 11. Pá Vyhodnocení výtvarné soutěže 15.00 Knihovna
Oddíl Trilobit - Malí kutilové 14.00 Pionýr
Květinový candrbál 20.00 Zahrádkáři

23. 11. So

24. 11. Ne Zájezd do Ředhoště 6.00 SCJS

25. 11. Po

26. 11. Út Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS

27. 11. St Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr
Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Šachový kroužek 16.00 Pionýr

28. 11. Čt

29. 11. Pá

30. 11. So Poslední pšouk - akční střelba 9.00 - 15.00 KVZ
Zahájení adventu v Ohrazenici 17.00 Ohrazenice

PROSINEC 2019 – více v příštím čísle

1. 12. Zahájení adventu v Jincích 14.00 Kult. komise

3. 12. Mikulášský milionář 14.00 Knihovna

4. 12. Schůzka klubu učitelů důchodců 14.00 SCJS

5. 12. Schůzka klubu vojenských důchodců 15.30 SCJS

6. 12. Uzávěrka výtvarné soutěže Knihovna

7. 12. Bábovkování 10.00 Zahrádkáři

8. 12. Výprava za brdským lesa pánem 13.00 Kult. komise

10. 12. 1. koncert jinecké pobočky ZUŠ 17.00 ZUS JJR

11. 12. 2. koncert jinecké pobočky ZUŠ 17.00 ZUŠ JJR

12. 12. Adventní koncert Domova Laguna Psáry 16.30 SCJS

13. 12. Vyhodnocení výtvarné soutěže 15.00 Knihovna

14. 12. Adventní koledování v Čenkově 17.00 Čenkov

17. 12. Vánoční piškvorky 14.00 - 16.00 Knihovna
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společenská kronika listopad 2019

Jubilanti
Vše nejlepší, hodně zdraví, klidu a spokojenosti do dalších let
přejeme našim spoluobčanům, kteří slaví svá životní jubilea.

Pitlová Dagmar 75 let
Zýková Božena 91 let
Kabátník Čestmír 96 let

V této rubrice uveřejňujeme jména jubilantů (pokud nám k tomu dají písemný
souhlas), kteří v příslušném měsíci slaví své 70., 75., 80. a 85. narozeniny.
Od věku 85 let jsou jména jubilantů zveřejňována každý rok, také na základě
písemného souhlasu.

Rozloučili jsme se

Krejčí Petr,  Kalousová Hana

V Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N K YYYYY

2. 11. Památka zesnulých
Blíží se smutné období,
kdy květy náhrobky ozdobí,
a se vzpomínkou na časy minulé
uctíme naše zesnulé.
Vzpomínky na duši zastudí,
na blízké a jejich osudy,
kdy nad žulovým kamenem
na všechny milé vzpomenem.

V tomto dušičkovém čase vzpomínáme na naše kolegy – členy
a členky učitelského sboru v Jincích, kteří již nejsou mezi námi.
Čest jejich památce. vzpomíná klub učitelů důchodců

Dne 2. listopadu vzpomínáme na naše přítelkyně a kamarádky, které
odešly navždy. Nezapomeneme. s úctou členky senior-klubu Jince
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V Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N K YYYYY

Kdo byl milován,
nebude nikdy zapomenut…

Dne 9. listopadu 2019 tomu bude osm let,
co nás navždy opustil pan Jan Cinert z Jinec,
který by se 19. října t. r. dožil 76 let.
Nikdy nezapomene manželka Věnceslava,
dcera Blanka s rodinou, syn Honza, Roman
s rodinou, vnučky Lucka a Věrka s rodinami
a kamarád Ros�a.

Kytičku na hrob Ti jen můžeme dát,
tiše postát a vzpomínat…

Dne 10. listopadu 2019 tomu bude 15 let,
co nás navždy opustil pan Josef Zárybnický
z Jinec.
Nikdy nezapomene manželka Olga,
děti s rodinami a sestra Marie s rodinou.

Dne 17. listopadu 2019 uplyne jeden
smutný rok od chvíle, co navždy utichlo
předobré srdce pana Františka Bachledy
z Jinec.
S úctou a láskou vzpomíná manželka Alžběta,
synové Mirek a Roman a vnoučata.

Dne 23. listopadu 2019 uplyne již 7 let
ode dne, kdy nás navždy opustila naše
milovaná maminka a babička
paní Božena Šajnerová z Jinec.
S láskou a úctou stále vzpomínají dcery
Helena, Jana a syn Oldřich s rodinami.
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Městys Jince listopad 2019

Zpráva o činnosti rady městyse Jince
v období od 27. 6. do 15. 9. 2019

Od posledního jednání zastupitelstva 26. 6. 2019 se rada sešla ke svým
jednáním celkem šestkrát (8. 7., 22. 7., 5. 8., 19. 8., 29. 8. a 16. 9.). Infor-
mace z posledního jednání budou obsahem až příští zprávy o činnosti rady.
Projednávané podněty se týkaly následujících oblastí:
Kontrola usnesení – v úvodu jednání je dán prostor ke kontrole usnesení
z předešlého jednání, zápisy jsou radním zasílány e-mailem.

Příprava a vyhodnocení zastupitelstva

Vyhodnocením zastupitelstva z 26. 6. se rada zabývala na svém jednání
8. 7. Rada průběžně připravovala dnešní jednání zastupitelstva, definitivní
návrh programu ve znění, jak byl zaslán zastupitelům a zveřejněn na úřed-
ní desce, schválila 29. 8.

Program rozvoje městyse, výstavba

Příprava na rekonstrukci úpravny vody, rozšíření vodovodu
a kanalizace:
- rada byla pravidelně informována o postupu při získávání potřebných

stanovisek pro územní rozhodnutí a stavební povolení;
- rada byla informována o přípravě zadávací dokumentace pro výběr doda-

vatele stavby a s dokumentací byla seznámena;
- rada projednala předložený návrh o uspořádání dvoukolového výběrové-

ho řízení (nejprve by proběhl předvýběr dodavatelů, kteří splňují kvalifi-
kační předpoklady, následně by proběhl výběr dodavatele dle nabídkové
ceny) a souhlasila s uspořádáním dvoukolového výběrového řízení
na dodavatele stavby vč. změny smlouvy s firmou Ikis, s.r.o., která výbě-
rové řízení připravuje.

Rekonstrukce prostor pro družinu:
- rada byla informována, že z důvodu plánované výstavby sociálního byd-

lení v budově č. p. 28 není možné otevřít družinu od začátku školního
roku. Stavební práce na družině budou prozatím pozastaveny, rekon-
strukce bude pokračovat v zimě;
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- prostory hrnčířské dílny jsou již vybaveny zařízením pro keramiku a ná-
bytkem (financováno z dotace).

Hu� Barbora:
Pan starosta pravidelně informoval členy rady o průběhu rekonstrukce
huti Barbora.
- od počátku rekonstrukce střechy proběhlo celkem 7 kontrolních dnů –

je dokončena střecha na věžičce a malba věžičky, zbývající část střechy
vyrábí dodavatel na Moravě;

- v souvislosti s rekonstrukcí rada schválila přijetí dotace na akci „Opra-
va a obnova střech Hu� Barbora Jince – východní část“ a pověřila
p. starostu podpisem veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace;

- rada byla informována o přijetí zálohy na dotaci z Středočeského kraje
ve výši 500 tis. Kč;

- vzala na vědomí přijetí rozhodnutí o poskytnutí dotace č. 1/20/2019 od
ČR – ministerstva kultury ČR na bilaterární setkání žadatele s partnery
z donorských států;

- dále se rada zabývala naplánováním programu návštěvy pro partnera
z Norska a jeho doprovod (návštěva je plánována na konec září);

- v souvislosti s rekonstrukcí se také rada zabývala výskytem vody u bu-
dovy huti – v blízkosti huti vyvěrala ze země voda a hrozilo, že voda
bude prosakovat až k budově.

Vestavba čtyř odborných učeben v ZŠ:
- rada byla informována o průběhu stavby, zápisy z kontrolních dnů byly

radním zasílány e-mailem;
- před zahájením školního roku si radní stavbu prohlédli a setkali se

ve škole s p. ředitelem;
- stavba probíhala dle plánovaného harmonogramu;
- z ministerstva financí již městys čerpal dotaci ve výši cca 3 mil. Kč.
Výstavba bytového domu - 8 BJ/2:
- o průběhu výstavby nového bytového domu byla rada pravidelně infor-

mována a radní se o postupu stavebních prací přesvědčili osobně 19. 8.
při prohlídce stavby;

- byla zhotovena hrubá stavba, střecha budovy, namontována okna vyjma
atypických kusů, ve spodním patře budovy byly položeny rozvody elek-
třiny, vody a kanalizace, dále byly započaty terénní úpravy v okolí domu;

- v souvislosti se stavbou došlo k narušení vodovodní přípojky, PO SMJ
zajistila opravu na náklady zhotovitele;

- rada schválila uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo č. 378/19 s firmou
RIOS Příbram, s.r.o. – oprava sazby DPH;
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- rada byla informována o předpokládaných vícepracích za zhotovení opěr-
né zdi, terénní úpravy – nájezdová rampa, širší terasy, větší okna.

Sociální bydlení - 7 bytových jednotek v č. p. 28:
- rada schválila zadání výběrového řízení na akci „Sociální bydlení v č. p.

28“, stanovila termín konání výběrového řízení na 2. 8. 2019 od 10 ho-
din a jmenovala členy komise pro otevírání obálek a členy výběrové
komise ve složení RSDr. Josef Hála, Emilie Hurychová, František Gaja-
nec, Miroslav Maršálek, Bc. Miroslava Tichá;

- dále byla rada informována, že v rozpočtu byly v průběhu výběrového
řízení objeveny nesrovnalosti;

- rada tak souhlasila se zrušením výběrového řízení na dodavatele stavby
a s vyhlášením nového VŘ po opravě rozpočtu (předpokládaný termín vy-
hlášení je konec října či začátek listopadu. Zároveň bude zažádáno o pro-
dloužení termínu realizace akce.).

Centrum pro opětovné využití výrobků – dvě haly na SD:
- rada schválila zadání výběrového řízení na akci „Centrum pro opětovné

využití výrobků v městysi Jince“, stanovila termín konání výběrového
řízení na 22. 7. 2019 od 14 hodin a jmenovala členy komise pro otevírání
obálek a členy výběrové komise ve složení radní městyse Jince;

- schválila výsledek výběrového řízení na akci „Centrum pro opětovné vy-
užití výrobků v městysi Jince“, kdy nejnižší nabídku podala firma
Invessales, s. r.o. ve výši 1.355.985, - Kč vč. DPH;

- rada byla informována o podpisu smlouvy s firmou Invessales, s.r.o.
a odsouhlasila nabídky na zakoupení vybavení, které zajistila PO Služby
městyse Jince.

Rekonstrukce bytového domu č. p. 98:
- rada byla informována o průběhu stavebních prací – v bytech namonto-

vány nové radiátory, naistalovány hlavní rozvody pro topení, bylo vyštu-
kováno, zhotoven podstavec pro tepelné čerpadlo.

Rekonstrukce bytového domu č. p. 165:
- rada byla informována o zahájení stavebních prací v domě;
- nové rozvody tepla byly naistalovány v bytě p. Oblukové a v prostorách

prodejny květin;
- rada se zabývala zajištěním dodavatele na opravu sociálního zařízení

v prostorách prodejny květin, byli osloveni řemeslníci z okolí. Termín do-
končení rekonstrukce sociálního zařízení byl však schopen dodržet pou-
ze p. Bašík. Radní vyjma p. Hurychové tak odsouhlasili, aby realizaci
zednických prací v prostorách prodejny květin zajistila firma p. Bašíka.
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Rekonstrukce sportoviště na Sokolské zahradě – 1. etapa:
- rada schválila zadání výběrového řízení na akci „Oprava a modernizace

stávajícího sportovního areálu“, stanovila termín konání výběrového ří-
zení na 5. 8. 2019 od 14 hodin a jmenovala členy komise pro otevírání
obálek a členy výběrové komise ve složení radní městyse Jince;

- byla informována o přípravě smlouvy s vítěznou firmou – společností
Invessales, s.r.o.

Dopravní automobil pro hasiče:
- rada pověřila pana starostu jednáním s firmou Porsche Inter Auto CZ,

s. r.o. Praha ohledně dodání dopravního automobilu a podpisem kupní
smlouvy s touto firmou;.

- vzala na vědomí podpis kupní smlouvy na dodávku dopravního automo-
bilu pro hasiče s firmou Porsche Inter Auto CZ, s.r.o.

Výstavba parkoviš�:
- rada byla informována, že parkoviště v ulici Zbrorovská a Čenkovská

byla dokončena;
- rada se zabývala otázkou, jaké firmy oslovit v souvislosti s plánovanou

výstavbou třetího parkoviště (v ul. Jana Žižky) a položením obrubníků
v lokalitě A22 (na Královkách).

Výstavba bytového domu – 12 BJ u zdravotního střediska:
- rada vzala na vědomí informace pana starosty plynoucí ze setkání s před-

sedkyní Bytového družstva občanů Příbram a pověřila p. starostu dal-
ším jednáním ohledně spolupráce s družstvem v souvislosti s výstavbou.

Rozpočet a fakturace

- Rada byla pravidelně seznamována s plněním rozpočtu a stavech na ban-
kovních účtech;

- byla informována o finančních výdajích dle jednotlivých investičních
akcí;

- rada byla informována o vývoji daňových příjmů, kdy při zachování ob-
dobného vývoje i v dalších měsících roku lze očekávat o 5 - 6 mil. Kč
vyšší příjmy, než bylo předpokládáno při sestavení rozpočtu;

- rada byla informována p. starostou o jednání s p. Chotívkou z České spo-
řitelny ohledně možného financování vybraných akcí formou revolvingo-
vého úvěru.
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Bytové záležitosti

- Rada byla pravidelně informována o aktuálních dlužnících na nájemném;
- schválila uzavření nájemní smlouvy na byt č. 4 v č. p. 98 s paní Blažko-

vou, avšak až po dokončení rekonstrukce topení v bytě a zapojení elek-
třiny;

- rada schválila přepis nájemní smlouvy na byt č. 6 v domě č.p. 98 na paní
Kabátovou;

- rada se opakovaně zabývala uvolněním bytů v č. p. 28, vzala na vědomí
informaci p. Tiché o možnosti vystěhování nájemnice bytu č. 4 v č. p. 28
k datu 1. 8. 2019 na základě ujednání ve smlouvě o nájmu bytu. Rada
souhlasila s vystěhováním nájemnice k datu 1. 8. 2019, s tím, že věci ná-
jemnice budou uskladněny dle ujednání ve smlouvě o nájmu; následně
byla rada informována o předání bytu č. 4 v domě č. p. 28;

- souhlasila s oslovením stávajícího dodavatele pana Krásy na dodávku
plynového kotle do bytu paní Olivové z důvodu zajištění a provádění re-
vizí kotlů v bytech jedním technikem s tím, že ohledně provedení spali-
nové cesty bude osloven pan Haken (místní kominictví);

- rada souhlasila s provedením rekonstrukce spalinové cesty v č. p. 171
na základě nabídky pana Hakena;

- vzala na vědomí informaci ohledně nutné opravy v souvislosti s nefunkč-
ností odsavače par v bytě č. 4 v č. p. 165 a pověřila p. Tichou k vyřízení
reklamace se zhotovitelem p. Bašíkem;

- rada pověřila p. Tichou, aby na podzim zajistila vyčištění okapů u domu
č. p. 98 a objednala odbornou firmu, která provede instalaci ochranných
mřížek bránících ucpávání okapů;

- schválila výměnu bojlerů z důvodu špatného stavu v bytě č. 1, č. p. 171
a v bytě č. 1 v č. p. 98.

Problematika SMJ

- Rada byla informována o schůzce s daňovými a účetními poradci, které
se zúčastnila p. Tichá, p. Kozáková a p. A. Šimková. Nebylo doporučeno
rozdělení příspěvkové organizace, doporučeno zakoupit vhodný infor-
mační a účetní program pro provozovatele VaK, aktualizovat zřizovací
listinu případně provozní smlouvu;

- vzala na vědomí propuštění zaměstnance SMJ p. Šnajdra a souhlasila
s provizorním řešením, a to zajištěním provozu současnými pracovníky;

- rada byla informována o vydání územního souhlasu na projekt „Jince –
vodovodní a kanalizační přípojka pro č. p. 7“ (Barbora);
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- rada byla informována, že v souvislosti s plánovanou stavbou parkoviš-
tě za domem č. p. 292 v ulici Jana Žižky byla nájemnice obecního bytu
paní Šimková požádána dopisem o odklizení dřeva za domem č. p. 292
do 31. 7. 2019;

- rada souhlasila s oslovením pana Horkého ohledně zpracování nabídky
na provedení opravy hromosvodu u vojenské kotelny (kotelnu městys
užívá na základě nájemní smlouvy s p. o. Armádní servisní);

- schválila bezúplatné zapůjčení stanů, setu i odpadkových košů p. Ulma-
novi na akci Rockfest 2019 a výpůjčku pozemků v areálu Sokolské za-
hrady v termínu konané akce, tj. 3. 8. 2019;

- rada souhlasila se zapůjčením 3 ks setů, v případně nepříznivého počasí
i stanu, panu Pietrulovi, a to zdarma;

- souhlasila se zajištěním likvidace odpadu z dřívější stavební činnosti, vy-
skytujícího se na parcele č. 1635/36 v k. ú. Jince, prostřednictvím SMJ
na náklady městyse.

Informace ředitele ZŠ a MŠ Jince

- V souvislosti s provozem ZŠ a MŠ Jince rada souhlasila s navýšením
školkovného na 380,- Kč/měsíc (navýšení bude použito mj. na nákup hy-
gienických potřeb a zajištění praní ložního prádla) a poplatku za pobyt
žáka v družině na 150,- Kč/měsíc v ZŠ a MŠ Jince s platností od 1. 9.
2019;

- rada schválila přijetí daru pro ZŠ a MŠ Jince v podobě 75 ks použitých
monitorů v hodnotě 26.250,- Kč od ČSOB, a.s. Monitory jsou určeny
k výuce žáků a pro práci zaměstnanců školy;

- vzala na vědomí informaci o dokončení mimořádné inventury a seznámi-
la se „Závěrečným protokolem o provedení mimořádné inventarizace
majetku k 30. 6. 2019 v rámci Základní školy a Mateřské školy Jince“;
kompletní dokumenty pro schválení mimořádné účetní závěrky však
předloženy nebyly;

- vzala na vědomí informaci o vybavení keramické dílny a informaci ohled-
ně špatného technického stavu podlahy v tělocvičně v budově ZŠ.

Organizační záležitosti

- Rada vzala na vědomí výsledek kontroly dětských hřiš� provedený firmou
Zdeňka Houžvičková a souhlasila se zrušením dětského hřiště u náměstí
1. máje a dětského hřiště v Rejkovicích;
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- rada vzala na vědomí informaci p. starosty o obdržení nabídky na bezú-
platný převod cisterny od ministerstva obrany;

- schválila uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břeme-
ne a dohody o umístění stavby „Jince u MŠ 3194 v.v. NN za kNN č. IE-
12-6007359/1/VB rozšířenou o kabelizaci u bytovek č. p. 291 a 292 s ČEZ
Distribuce, a.s;

- rada posoudila dvě předložené nabídky na pronájem nebytových prostor
v č. p. 165 (prodejna květin) dle zveřejněného záměru a schválila proná-
jem nebytových prostor v č. p. 165 paní Petře Osmančíkové z Radouše;

- schválila vyhlášení výběrového řízení na obsazení pracovní pozice tajem-
ník/tajemnice městyse Jince – vedoucí úřadu a jmenovala p. Emilii Hury-
chovou předsedkyní výběrové komise, p. Jána Vavreka a Ivanku Krotilo-
vou členy výběrové komise;

- schválila uzavření dodatku č. 12 ke Smlouvě o závazku veřejné služby
k zajištění ostatní dopravní obslužnosti (linka PID č. 531) v souvislostí
s rozšířením pásma Pražské integrované dopravy;

- schválila uzavření smlouvy na zajištění činnosti koordinátora BOZP pro
akce „Vestavba odborných učeben v ZŠ“ a „Startovací byty Jince“;

- schválila umístnění reklamní cedule na pozemek parc. č. 711/8 v k. ú. Jin-
ce pro společnost Ekonomické bydlení, s.r.o. za cenu 3.000,- bez DPH/rok;

- dále pan starosta informoval, že fotbalisté si nechali zpracovat prvotní
projekt na šatny na fotbalovém hřišti. Projekt na garáže u hasičské
zbrojnice se připravuje;

- rada vzala na vědomí vyhlášení nových dotačních titulů – výzev MAS
Brdy;

- vzala na vědomí návrh zadání územního plánu Křešín a ze strany městy-
se Jince k tomuto neměla žádné podněty.

Personální záležitosti

- Rada schválila uzavření dohody o vytvoření pracovních příležitostí
v rámci veřejně prospěšných prací a poskytnutí příspěvku č. PBA-V-39/
2019 s Úřadem práce ČR a pověřila pana starostu podpisem dohody;

- schválila uzavření dohody o provedení práce v rozsahu 300 hodin/rok
s p. Kratochvílovou na zajištění tlumočení z AJ.

Záležitosti kultury

- Rada vzala na vědomí zápis ze schůzky kulturní komise ze dne 9. 7.
2019;
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- vzala na vědomí informaci p. starosty o uspořádané kulturní akci v Rej-
kovicích;

- rada byla informována, že 30. srpna od 16 hodin se uskuteční tradiční
kulturní akce „Prázdniny končí na Křešíně“, jejímž spolupořadatelem je
i městys Jince;

- rada byla informována, že 21. září od 9:30 se bude v Rejkovicích konat
1. ročník akce „Koně pod Plešivcem“;

- schválila uspořádání zájezdu na nedělní trhy do Ředhoště dne 24. 11.
2019 v době od 6.00 – 15.00 hodin.

Žádosti

- Rada projednala dvě žádosti o vydání parkovacích karet pro ulici Zbo-
rovská;

- vzala na vědomí žádost p. Hlada ohledně přivedení el. energie k pozem-
ku, jenž sousedí s pozemkem bývalé ČOV. Panu Hladovi bude doporuče-
no, aby se obrátil na elektrikáře k posouzení, jaké jsou možnosti bezpeč-
ného přívodu el. energie k jeho pozemku;

- vzala na vědomí žádost p. Šebkové o sjednání nápravy ve věci poničené-
ho plotu v důsledku probíhající stavby na domě č. p. 28 a pověřila
p. starostu projednáním stížnosti s p. Lakatyšem, zástupcem firmy In-
vessales, s.r.o., která stavbu na domě č. p. 28 realizuje;

- projednala žádost p. Hipči o souhlas s vybudováním vjezdu na místní
komunikaci a vyjádřila souhlas s připojením pozemků parc. č. 1001/6
a 930/2 v k. ú. Jince k místní komunikaci v obci Jince – ul. Za Černým
mostem;

- rada se zabývala žádostí sdružení dětí a mládeže DUHA UNITED o zpro-
středkování nouzového noclehu ve čtvrtek 26. 9. 2019 účastníkům turis-
tické akce Stezka a rozhodla se žádosti vyhovět;

- rada projednala dopis manželů Horváthových s žádostí o úpravu chodní-
ku mezi rodinnými domy č. p. 453 a 447 – údržbu plochy zajistí PO SMJ;

- projednala podnět p. Emichové ohledně úpravy retardérů v ulici Pod
Královkou;

- rada neměla připomínky k uzavírce silnice II/114 a k vedení objízdných
tras (uzavírka v Hořovicích).

Ostatní informace

- Pan starosta informoval o vývoji počtu obyvatel v Jincích, v roce 2018
to bylo 2198 občanů ČR a 98 cizinců, v roce 2019 je to zatím 2296 obyvatel;
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- p. starosta byl osloven Českou televizí s žádostí o spolupráci při zajiště-
ní vhodných prostor pro natáčení nového seriálu;

- p. Hurychová upozornila na špatný stav železných vstupů do deš�ové ka-
nalizace v ulici Jana Žižky;

- rada byla informována o výsledku kontroly výkonu přenesené působnos-
ti na úseku stavebního úřadu – bez závad;

- p. starosta informoval o zahájení stavebních prací soukromého investo-
ra na vybudování elektrické přípojky pro nový bytový dům na Zborovské.

Návrh usnesení Zastupitelstva městyse Jince
ze dne 18. 9. 2019

Usnesení č. 1: Zastupitelstvo městyse Jince určuje návrhovou komisi
ve složení: Emilie Hurychová, Mgr. Gabriela Sklenářová.
Usnesení č. 2: Zastupitelstvo městyse Jince určuje ověřovateli zápisu:
Františka Gajance a Karla Horkého.
Usnesení č. 3: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje program jednání
zastupitelstva – rozsah dle informace o konání zastupitelstva, zveřejněné
v souladu s ustanovením § 93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. dle přílohy
č. 1 zápisu s úpravou v bodě 2 Zpráva o činnosti Rady městyse Jince
od 27. 6. 2019 do 15. 9. 2019 a doplněním o body programu:
• uzavření veřejnosprávní smlouvy o poskytnutí dotace HZSSK
• žádost p. Hůly o odkup obecního bytu
Usnesení č. 4: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje zprávu o činnosti
rady městyse za období od 27. 6. 2019 do 15. 9. 2019 dle přílohy č. 2 zápisu.
Usnesení č. 5:
I/ Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí zprávu o plnění Programu
rozvoje městyse Jince k 18. 9. 2019;
II/ Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje:

a) přijetí dotací a následnou realizaci akcí:
• bilaterární setkání žadatele s partnery z donorských států - dotace

č. 1/20/2019 (ČR – ministerstva kultury ČR);
• oprava a obnova střech hu� Barbora Jince – východní část (Stře-

dočeský fond kultury a obnovy památek);
• Jince – dopravní automobil (ministerstvo vnitra);
• dopravní automobil pro Sbor dobrovolných hasičů Jince (MAS

Brdy, IROP - ministerstvo pro místní rozvoj);
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• centrum pro opětovné použití výrobků – dvě haly s vybavením na
sběrný dvůr (11531 – Operační program životního prostředí 2014 -
2020).

III/ Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje:
b) podání žádostí o dotace:

• Rekonstrukce VO v ulicích J. Žižky a Čenkovská z 5. výzvy MAS
Brdy – Chodci;

• Vybavení hasičské jednotky Jince v rámci 6. výzvy MAS Brdy –
IROP – HASIČI;

• Vybavení 4 odborných učeben ZŠ Jince v rámci 7. výzvy MAS
BRDY – IROP – Vzdělanost;

• Rekonstrukce zeleně Jince III ze SFŽP – OSA 4;
• Rekonstrukce areálu hutě Barbora v Jincích – z MMR Regenerace

brownfieldů pro nepodnikatelské využití, popřípadě z cestovního
ruchu.

Usnesení č. 6: Zastupitelstvo městyse schvaluje uzavření Veřejnoprávní
smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu městyse Jince Hasičskému zá-
chrannému sboru Středočeského kraje pro rok 2019 ve výši 300.000, - Kč
a pověřuje starostu městyse k podpisu této smlouvy.
Usnesení č. 7: Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí informaci
o čerpání rozpočtu k 31. 8. 2019 dle přílohy č. 3 zápisu.
Usnesení č. 8: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje rozpočtové opatření
č. 3 k rozpočtu městyse 2019 dle přílohy č. zápisu.
Usnesení č. 9: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje:
a) prodej částí pozemku parc. č. 706/1 v k. ú. Jince (ostatní plocha, jiná

plocha) o celkové výměře 67 m2 (rozdíl 1 m2 vznikl zaokrouhlením) od-
dělených z pozemku parc. č. 706/1 geometrickým plánem č. 1057-43/2019
vyhotoveným Ing. Pavlem Keprtem – AREAL:
- díl a o výměře 12 m2;
- díl b o výměře 13 m2;
- díl c o výměře 3 m2;
- díl d o výměře 14 m2;
- díl e o výměře 13 m2;
- díl f o výměře 13 m2

za cenu dle znaleckého posudku společnosti Ekonomické bydlení, s.r.o.
Náklady spojené s vypracováním znaleckého posudku a vkladem do KN
ponese kupující.
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b) zřízení věcného břemene služebnosti stezky a cesty a služebnosti inže-
nýrské sítě k pozemku parc. č. 706/1 v k. ú. Jince ve prospěch pozemku
parc. č. 706/40 a 706/39 v k. ú. Jince. Věcná břemena se zřizují jako
úplatná za cenu 2.000, - Kč bez DPH celkem.

Usnesení č. 10: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje prodej pozemku
parc. č. 241 v k. ú. Běřín o výměře 54 m2 (zahrada) majitelce sousedního
pozemku p. č. st. 21 v k. ú. Běřín. Prodejní cena stanovena znaleckým
posudkem č. 2243-9/2019 Ing. Zbyška Žemlíka 124,77,- Kč/m2, tj. celkem
6.740, - Kč. Náklady spojené s prodejem ponese kupující.
Usnesení č. 11: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje prodej pozemku
parc. č. 163/2 v k. ú. Rejkovice o výměře 41 m2 (ostatní plocha, ostatní
komunikace) vzniklého oddělením z původního pozemku parc. č. 163
v k. ú. Rejkovice p. Danielu Rychvalskému a Ing. Janu Hrubému za cenu
dle znaleckého posudku č. 2246-12/2019 Ing. Zbyška Žemlíka 78,19 Kč/m2,
tj. celkem 3.210, - Kč. Náklady spojené s prodejem ponesou kupující.
Usnesení č.12: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje nájemné v bytovém
domě na parc. č. 1341/21 spolufinancovaného z dotace Ministerstva finan-
cí ČR v rámci akce „Městys Jince – startovací byty“ ve výši 61,10 Kč/m2.
V případě, že míra inflace přesáhne 5 %, může být o toto procento cena
nájemného zvýšena.
Usnesení č. 13: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje uzavření dohody
o provedení práce do konce roku 2019 s p. Miroslavem Maršálkem na čin-
nost: dopisovatel městyse do pravidelné rubriky z regionu Jinecka do týde-
níku Periskop s p. Vladimírem Valtou na činnosti: údržba požární techni-
ky, výjezdy požární techniky a školení.
Usnesení č.14: Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí informaci mís-
tostarosty o aktuálním stavu nezaměstnanosti v jineckém regionu.
Usnesení č. 15: Zastupitelstvo městyse Jince pověřuje Radu městyse Jince
k projednání žádosti o byt s panem Radkem Hůlou ohledně vysvětlení pod-
mínek prodeje bytů.

Zastupitelé městyse Jince
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Krátce z obce

Projekt „Jince č. p. 98 snížení energetické náročnosti
budovy“

Projekt je spolufinancován Evropskou unií.
Cílem projektu je snížení energetické náročnosti provozu objektu bytové-
ho domu v ulici Pod Váhou, který je ve vlastnictví městyse Jince. V byto-
vém domě byla používaná akumulační elektrická kamna, která jsou nyní
nahrazena moderní nízkoteplotní otopnou soustavou s radiátory a novým
zdrojem tepla - tepelným čerpadlem typu vzduch voda. Dalším cílem pro-
jektu je též zvýšení komfortu bydlení a snížení nákladů na bydlení.

Projekt „Jince č. p. 165 (bývalá spořitelna)
snížení energetické náročnosti budovy“
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Projekt je spolufinancován Evropskou unií.
Cílem projektu je snížení energetické náročnosti provozu objektu bytové-
ho domu v ulici Slavíkova 165, který je ve vlastnictví městyse Jince.
V bytovém domě byla používaná velkoobjemová gravitační otopná sousta-
va, která je nyní nahrazena moderní nízkoteplotní otopnou soustavou
s radiátory a novým zdrojem, kondenzačním plynovým kotlem. Dále bylo
realizováno zlepšení tepelně-technických vlastností stavebních konstrukcí.
Dalším cílem projektu je též zvýšení komfortu bydlení a snížení nákladů
na bydlení.

Projekt „Obnova a oprava střech – hu� Barbora
Jince“

Rekonstrukce střechy na objektu huti
Barbora je u konce.
Postup rekonstrukce na ww.jince.cz
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Hu� Barbora se pravděpodobně dostaví z Norských fondů

Jince navštívili odborníci z Norska
Ve dnech 23. – 26. září 2019 navštívila Jince v rámci bilaterálního setkání
ohledně plánovaného projektu „Obnova huti Barbora“ delegace z Norska,
odborníci Per Halvorsen a Björn Kjetil Westum.
V Jincích se pracuje na záchraně unikátní huti Barbora, která se jako je-
diná v Evropě zachovala i s okolními stavbami. Před dvěma lety se hu�
nacházela v tak zchátralém stavu, že hrozilo její zřícení. Historický odkaz
místa však naštěstí není lhostejný současnému vedení městyse. To od sou-
kromého vlastníka hu� odkoupilo a nyní ji dává krok za krokem dohro-
mady. Právě v těchto dnech se dokončuje rekonstrukce střechy. Následo-

Za doprovodu starosty RSDr. Josefa Hály, pracovníků úřadu a tlumočnice
Ing. Hany Kratochvílové si hosté z Norska Per Halvorsen a Björn Kjetil
Westum prohlédli areál huti, základní školu, Sokolskou zahradu a jinecký
pivovar Vilém. Dalším cílem návštěvy naší republiky bylo Hornické muze-
um v Příbrami, kterým hosty provedl jeho ředitel Josef Velfl, pražská bota-
nická zahrada a další pamětihodnosti hlavního města.

Foto Jaroslav Bouda a Miroslav Maršálek.
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vat by měla oprava fasády, osazení dveřmi a okny. Zároveň je vypsán pro-
jekt na rekonstrukci interiéru huti a obnovu přilehlých objektů. Předpo-
kládaná výše investice je 40 milionu korun.
„Z našich ani evropských peněz není možné dotace získat, přihlásili
jsme se proto do Norských fondů, kde jsou vyčleněny prostředky na
technické památky. Abychom mohli o dotaci požádat, musíme však mít
norského partnera, který stavbu posoudí. Povedlo se nám sehnat dva
experty, kteří mají s Norskými fondy zkušenosti z celého světa. V Če-
chách se zatím podíleli jen na dvou projektech, a to v Praze a Kutné
Hoře,“ uvedl Josef Hála, starosta Jinec.
Per Halvorsen a Björn Kjetil Westum přicestovali z Norska, aby posoudili
účelnost této stavby. Strávili v Jincích čtyři dny a dali projektu zelenou.
„Líbilo se jim, že je hu� zasazena do místa s dlouholetou hutnickou
tradicí a že tu bude regionální muzeum. Ukázali jsme jim i Hornické
muzeum v Příbrami. Když viděli, že se o technické památky umíme
postarat, dali našemu projektu zelenou,“ dodal starosta.
Odborníkům z Norska se rovněž líbilo umístění huti v samém centru
Evropy. Vidí to jako příležitost k vytvoření zázemí pro začínající řemeslní-
ky, kteří by se na huti učili opravovat historické památky.

Zdroj textu: www.pribram.cz
Fotoalbum Miroslava Maršálka:
https://mim-jince.rajce.idnes.cz/Prijeli_hoste_z_Norska_-_zari_2019/

Projekt „Městys Jince – startovací byty (8BJ)“

Stavba druhého domu s osmi byty byla zahájena v červnu t. r. u zdravot-
ního střediska. V současnosti se pracuje na venkovní fasádě a vnitřním
vybavení objektu.
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Projekt „Městys Jince - vestavba odborných učeben“

V půdním prostoru základní školy Jince vznikají čtyři odborné učebny
(fyzika, chemie, biologie a počítače). Budova dostává novou střechu a dva
výtahy. Foto Aleš Hlaváček.

Projekt „Oprava a modernizace stávajícího
sportovního areálu – Sokolská zahrada Jince“

První etapa rekonstrukce Sokolské zahrady zahrnuje výstavbu nového
sociálního zařízení a hřiště na basket a tenis s umělým osvětlením.
V říjnu byla provedena demolice staré tribuny, skrývka původního povr-
chu hřiš� a započaly práce na odvodnění, úpravě prostranství před budo-
vou včetně nového schodiště.

Městys Jince
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Služby městyse Jince listopad 2019

SBĚRNÝ DVŮR a KOMPOSTÁRNA
jsou zřízeny pro fyzické osoby – občany s trvalým bydlištěm v Jincích,

Rejkovicích a Běříně.
K prokázání trvalého bydliště je nutný občanský průkaz.

OTEVÍRACÍ HODINY sběrného dvora a kompostárny:
středa  13.00 – 16.00 hod.        sobota   8.00 – 15.00 hod.

U ložen í  odpadů  j e  zda rma .

Z technických a organizačních důvodů lze v průběhu jednoho dne ve sběrném dvoře
umístit maximálně 350 kg objemného odpadu a maximálně 350 kg stavební suti

na jednu domácnost. V případě většího množství objemného odpadu
nebo stavební suti lze domluvit přistavení a vývoz kontejnerů za úplatu.

Objemný odpad (skříně, stoly, sedačky, postele atd.) bude ve sběrném dvoře uložen
pouze v rozloženém stavu, a to z důvodu úspory místa v kontejnerech.

VODNÍ A BYTOVÉ HOSPODÁŘSTVÍ
Bc. Miroslava Tichá | tel. 773 830 705

TECHNICKÉ SLUŽBY A SBĚRNÝ DVŮR S KOMPOSTÁRNOU
Ing. Aleš Hlaváček | tel. 773 830 703

45. Listopad 7. 11. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
46. 14. 11. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
47. 21. 11. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
48. 28. 11. 1 x 7 KOMBI
49. Prosinec 5. 12. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
50. 12. 12. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
51. 19. 12. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
52. 26. 12. 1 x 7 KOMBI

Termíny svozů SKO v r. 2019 – svozový den ČTVRTEK

Služby městyse Jince
a sběrný dvůr
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Na slovíčko s Ing. Alešem Hlaváčkem,
vedoucím technických služeb

Od 1. července letošního roku působí jako
vedoucí technických služeb SMJ Jince Ing.
Aleš Hlaváček, který převzal tuto část agen-
dy od ředitelky SMJ Bc. Miroslavy Tiché.

Požádali jsme ho o krátký rozhovor.

Pane Hlaváčku, kde jste působil
předtím?
Prakticky celý svůj profesní život jsem se
věnoval logistice v AČR, kde jsem působil na
různých funkcích v oblasti logistického zabezpečení vojsk - od zabezpečení
materiálem, přes provoz a opravy techniky, dopravu i stravování, až po
řízení oddělení logistiky dělostřeleckého pluku.
Dále jsem, již jako občanský zaměstnanec, působil u Agentury komunikač-
ních a informačních systémů, kde jsem opět řešil logistiku, a to konkrétně
oblast softwaru, včetně jeho nákupů pro resort obrany. V poslední době
jsem pracoval jako manažer týmu skladu u společnosti Lidl, zde jsem mimo
jiné řídil oblast nakládání s odpady.

Určitě jste musel nastudovat spoustu materiálů o fungování
sběrného dvora atd. Kdo byl v začátcích Vaším „rádcem“?
Nejenže musel nastudovat, ale nadále studuji, a ještě určitě dlouho budu,
a to především proto, že se oblast nakládání s odpady neustále vyvíjí, roz-
šiřuje a mění. Mým trvalým rádcem je Bc. Mirka Tichá, která má bohaté
zkušenosti, přehled i kontakty, a hlavně je mi vždy připravena pomoci ra-
dou, za což jí moc děkuji.

Splňuje tato práce Vaše očekávání?
Určitě splňuje, mohu se pohybovat mezi lidmi, dělám - doufám - užitečnou
práci, která je alespoň někdy vidět. Zaměstnanci technických služeb mě
příjemně překvapili, protože jsou samostatní, odvádějí poctivou práci
a tvoří dobrý kolektiv.

Co všechno máte na starosti?
Převzal jsem činnosti spojené se sběrným dvorem, kompostárnou a kom-
pletně technickými službami.
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Kolik mají technické služby v současnosti zaměstnanců?
Technické služby mají trvale pouze sedm zaměstnanců včetně mě, ale reál-
ný počet zaměstnanců je větší a neustále se mění. V tuto chvíli jsou na
technických službách další čtyři zaměstnanci z úřadu práce, dvě osoby
vykonávají veřejně prospěšné práce a jeden člověk je zaměstnám na smlou-
vu. V letních měsících navíc pravidelně přibývají brigádníci z řad školáků.

Máte už nějaké plány, jak ještě více vylepšit fungování sběrné-
ho dvora a kompostárny?
Co se týká sběrného dvora, je v plánu na příští rok vybudování tzv. Re-use
centra. Jedná se o místo, kde bude možné uložit vybrané druhy materiálu
- např. kola, lyže, nábytek, porcelán apod., který by jinak skončil v objem-
ném odpadu. Materiál bude následně nabídnut občanům městyse k další-
mu využití.
Obecně se budeme nadále snažit vytvářet podmínky pro postupné snižová-
ní množství všech druhů odpadů produkovaných občany městyse, a to jak
z důvodů finančních úspor, tak především z důvodu ochrany životního
prostředí.

Jakou technikou disponují Služby městyse Jince?
V současné době mají technické služby k dispozici traktor s vlekem na
kontejner s hydraulickým jeřábem, Avii na přepravu kontejnerů, Avii
s nástavbou na zametání a na svoz bio odpadu, traktůrek na sekání trávy,
multikáry, bagr, kolový nakladač, elektrovozík, elektrotříkolku, štěpkovač
atd. Dále máme k dispozici drobnou techniku jako jsou motorové pily, křo-
vinořezy, sekačky, ruční sněhové frézy atd.

Jaké služby můžete nabídnout občanům?
Kromě ukládání odpadu ve sběrném dvoře a ukládání trávy, listí a větví
v kompostárně je to především možnost pronájmu kontejnerů, stanů nebo
techniky, samozřejmě s ohledem na kapacitní možnosti technických služeb,
plněné úkoly a početní stav personálu. Pronájmy se řídí platným ceníkem
služeb, který je uveřejněn na www.jince.cz v sekci Sběrný dvůr.
Závěrem bych chtěl upozornit na nové omezení množství ukládaného ob-
jemného odpadu a stavební suti ve sběrném dvoře. Od 1. 10. 2019 bylo toto
množství omezeno na cca 350 kg stavební suti a 350 kg objemného odpadu
na jednu domácnost v jeden den.
Děkuji za rozhovor. Ung.
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Informace z redakce listopad 2019

Městys Jince
Jinecký zpravodaj
Josef Slavík – Český Paganini
Koncert srdce svého
Služby městyse Jince a sběrný dvůr
Brdské lesy

Na facebooku
spravujeme tyto stránky:

JINECKÝ ZPRAVODAJ vydává Zastupitelstvo městyse Jince.
Registrační číslo: MK ČR E 11716

Tisk: Příbramská tiskárna s. r. o., Příbram | Distribuce: Městys Jince
Inzerce: celá strana A5 – 1 000 Kč, polovina strany A5 – 500 Kč

Inzerát nabízející pracovní příležitosti je zdarma.
Váš inzerát lze uhradit takto:

1. převodem na účet městyse Jince na základě vystavené faktury
2. v hotovosti v účtárně Úřadu městyse Jince

Redakce Jineckého zpravodaje: Čsl. dělostřelců 172, 262 23 Jince
– Irena Ungrová, tel. 773 830 708 | e-mail: ksjince@seznam.cz

Uzávěrka příštího čísla: 17. listopadu 2019

Bu�te „V OBRAZE“

http://www.jince.cz/mobilni-aplikace/

Informace z regionu nabízejí čtenářům
Podbrdské noviny.

Klub střelců z kuší Bohemia

děkuje všem, kteří přispěli k úspěchu závodů mistrovství republiky.
Jmenovitě obecnímu úřadu v Jincích, panu Tomáši Znojilovi, paní knihov-
nici Zuzaně Belanské, majiteli obchodu s potravinami panu Jaromíru
Dvořákovi a paní vedoucí Ludmile Černé, našim kuchařkám paní Libuši
Havlicové a paní Marii Bobkové, že nakrmily všechny účastníky.

za klub V. H.
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Nahlédnutí do historie

Na místě, kde dnes
stojí budova pošty,
stával tento domek
(bývalý koloniál)
č. p. 4. Zbourán
v roce 1928.

První pošta v Jincích, zřízena roku 1871, bývala v domě č. p. 98 (dolní
pečovatelský dům). Snímek je z roku 1964.

První poštmistr pan František Ka-
rásek (nar. 1846, zemř. 1930)
a první listonoš (posel), ale také
zahradník, pan František Žebra-
kovský (nar. 1847, zemř. 1932).
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Společenské centrum Josefa Slavíka listopad 2019

➢ Klub učitelů – důchodců zve všechny své bývalé kolegy a přátele
na pravidelnou schůzku ve Společenském centru J. Slavíka, která se
bude konat ve středu 6. listopadu 2019. Další schůzka se uskuteč-
ní 4. prosince.

➢ Místní zájmová organizace Klub vojenských důchodců
(KVD) zve všechny své členy na pravidelnou schůzku ve Společen-
ském centru J. Slavíka, která se bude konat ve čtvrtek 7. listopadu
2019. Další schůzka se uskuteční 5. prosince.

➢ Senior klub se schází každé úterý od 14 hodin ve Společen-
ském centru Josefa Slavíka.

Rozloučení s prázdninami – zájezd pro děti

do ZOO Praha

Tak jako každoročně pořádá městys
Jince a Český svaz žen podzimní zá-
jezd pro děti. Tentokrát jsme dne
21. 9. 2019 po delší době navštívili
pražskou ZOO a určitě to stálo za
to. Asi největší úspěch u dětí měly
jako vždy šelmy, gorily, lední medvě-
di, žirafy a sloni. Taktéž jsme mohli
vidět nový přírůstek, a to mládě
lachtana. Pro malé děti přibyla pro-
jíž�ka tramvají, ty větší, včetně unavených rodičů, určitě potěšil velký
vláček. Já osobně jsem měla velkou radost, že jsem po dlouhé době spatři-
la celou rodinku dikobrazů, kteří se jen velmi neradi ukazují veřejnosti.
Cestou na parkoviště jsme si mohli ještě prohlédnout spoustu krásných
starých i novějších automobilů v prostorách výstavní zahrady Trojského
zámku. Počasí nám přálo a doufám, že se výlet líbil. Tak zase příští rok.
Poděkování patří i panu řidiči, který nás v pořádku přivezl domů.
Foto: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Rozlouceni_s_prazdninami_-
_zajezd_pro_deti_do_ZOO_Praha_dne_21._9._2019/ a dále
https://kultura-jince.rajce.idnes.cz/Rozlouceni_s_prazdninami_2019/
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Výprava na Klouček

Po roce jsme se opětovně dne 29. 9.
2019 vypravili na Klouček. Počasí
nám stejně jako v loňském roce
přálo, bylo vskutku podzimní. Leh-
ce pofukoval větřík, ale i sluníčko
nám ukázalo ještě svoji sílu. Letos
jsme to trošku otočili a nejprve na-
vštívili Klouček, při zpáteční cestě
ještě Slonovec s trampským hřbito-
vem. Taktéž jsme cestou posbírali
spoustu hub, které skutečně rostou
takřka všude, by� se zdá dost su-
cho. Škoda jen, že se nenašlo více „pochodníků“, nebo� to stálo skutečně
za to.
Více foto:
https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Vyprava_na_Kloucek_dne_29._9._2019/

Český svaz žen Jince ve spolupráci s Městysem Jince pořádaj í

24. listopadu 2019

zájezd na

NEDĚLNÍ TRHY
V ŘEDHOŠTI
Odjezd: 6.00 hodin od autobusové
zastávky Sokolovna, náměstí (u pe-
čovatelského domu č. p. 32) a dále
dle dohody.
Návrat: cca do 15.00 hodin (po doho-
dě s účastníky).

Každou neděli od 7.00 do 12.00 hod. zde probíhá prodej všeho,
na co si jen vzpomenete – potraviny, oděvy, obuv a galanterie, bytový
textil, zboží železářské, vojenské a pro kutily, krmivo pro domácí maz-
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líčky, keramika, drogerie, hračky, zahradní potřeby, speciality ze zvěři-
ny, výkup a prodej zvířátek, bleší trhy a mnoho dalšího.
Cena zájezdu: 100 Kč/os.

Přihlášky: do 16. listopadu 2019 v knihovně – tel. 773 830 709,
zároveň je nutná platba.
V případě neúčasti (předem neomluvené) na akci se nevrací uhrazená část-
ka za dopravu. V případě nedodržení termínu platby bude vaše místo
postoupeno náhradníkům.

Připravujeme na prosinec

12. prosince 2019 se bude konat tradiční

ADVENTNÍ KONCERT
v podání pěveckého kroužku Domova Laguna Psáry pod vedením

uč. Venduly Štanclové.

Začátek je v 16.30 h v kostele sv. Mikuláše v Jincích.

Vstupné dobrovolné.
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Knihovna Jince listopad 2019

Nezapomeňte, knihovna je v listopadu otevřena až 2. sobotu
v měsíci, tedy 9. listopadu 2019 v době od 9 do 12 hodin.

Úprava provozní doby knihovny v měsíci prosinci:

OTEVŘENO do 20. 12. 2019 včetně.
Ve dnech 23., 27., 30., 31. 12. 2019 je knihovna z důvodu dovolené
UZAVŘENA.

Projekt Už jsem čtenář - Knížka pro prvňáčka 2019/20
SKIP ČR vyhlásil dvanáctý ročník projektu na podporu čtenářské gramot-
nosti Už jsem čtenář – Knížka pro prvňáčka. Cílem projektu je rozvoj
čtenářských návyků žáků již od prvního ročníku školní docházky. Odmě-
nou za úspěšné absolvování projektu je pro děti knížka pro prvňáčka,
původní česká novinka, která byla napsána a ilustrována výhradně
pro účastníky projektu a kterou nelze v běžné knihkupecké síti minimálně
tři roky koupit.
Ve školním roce 2019/2020 je to kniha spisovatelky Lenky
Rožnovské a ilustrátorky Andrey Popprové – Katka a klokan
ze šuplíku.
I my se budeme snažit o zapojení 1. tříd základní školy Jince a prvňáčků
ZŠ Hluboš do tohoto projektu.

Soutěž v rámci projektu Kde končí svět 2019-2020
Opět se můžete zapojit do projektu Kde končí svět, sledujte naše webové
stránky, kde naleznete podmínky k soutěži.
Letošní téma zní Labyrint světa, Komenský a ráj knížek. Jelikož je toto
téma moc široké, vybrali jsme následující heslo jak pro výtvarnou, tak
i literární část, a to: Můj nelepší/nejhorší zážitek ze školy.
Možná si někteří z vás vzpomenou na velmi pěkný výlet oceněných dětí
v předloňském roce, do Farmaparku Soběhrdy.  Pro připomenutí jen pár
fotografií: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Farma_Park_
Sobehrdy_19._4._2018/.
Pro letošní vítěze místních kol jsme naplánovali výlet do Techmania
Science Centera v Plzni v měsíci dubnu 2020.
Uzávěrka k odevzdání literárních i výtvarných prací je 10. ledna 2020.
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Dotace z Projektu Česká knihovna 2019
Opět se i naše knihovna, tak jako tomu bylo v letech 2011–2018, připojuje
k projektu Ministerstva kultury ČR podporující nákup nekomerčních titu-
lů uměleckých děl české literatury, české ilustrované beletrie pro děti
a mládež, děl literární vědy, kritiky a věd příbuzných pro veřejné knihov-
ny. Z tohoto projektu jsme objednali dne 17. května 2019
31 titulů knih v celkově částce 7.493,- Kč + 20 titulů knih v rezervě
za dalších 5.425,- Kč, které získá knihovna zcela zdarma. Budou nám do-
dávány tak, jak se objeví na knižním trhu.
K dnešnímu dni jsme obdrželi 21 knih: literatura pro děti, naučná, román
pro ženy.

KNIŽNÍ NOVINKY
Čtenářům můžeme nabídnout dva nové výměnné soubory
z Knihovny Jana Drdy Příbram, tj. 100 knižních novinek různých žánrů.
I v říjnu nám naši spoluobčané darovali knihy pro obohacení našeho
knižního fondu, některé jsme i nakoupili. Úplný seznam knih naleznete
na webových stránkách knihovny www.jince-knihovna.cz

Co všechno se nám
podařilo do uzávěrky
JZ?

Výtvarná dílna 18. 9.
– téma
Stonožka ponožka
Tentokráte jsme si pro zhotove-
ní naší stonožky zvolili jako zá-
kladní materiál plato od vají-
ček. Pak již stačily tempery,
kousek drátku na tykadélka,
krepák a bylo hotovo.

Více foto:
https://knihovna-jince.
rajce.idnes.cz/Stonozka_
ponozka/
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Výtvarná dílna 25. 9. 2019 –
téma Veselé myšky
Jedna z druhů myší je i myš domácí.
Je pokryta krátkou srstí, světle hnědé
nebo šedo hnědé barvy. Myš domácí cho-
dí nebo běhá, umí i velice dobře stát
na zadních nohách, kdy se opírá o ocas,
který jí poskytuje rovnováhu při pohy-
bu. Ty naše jsou ale přece jenom trošku
jiné, protože jsou to myšky veselé.

Viz foto: https://knihovna-jince.
rajce.idnes.cz/Vesele_mysky/

20. burza knih se konala ve dnech 30. 9. – 4. 10. 2019
Touto cestou děkuji všem, kteří na knižní burzu přispěli ze svých přeplně-
ných domácích knihoven. A protože nám velké množství knih zbylo, pře-
dáme je Knihovně Jana Drdy, kde poslouží k doplnění nově zřízené kniho-
budky v Příbrami.
Více foto: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Burza_knih_-_podzim_2019/

Návštěva ŠD 2. oddělení ZŠ Jince – na téma Kdo bydlí
v lese s výtvarnou tematikou Okatá sovička dne 9. 10.
Tentokrát k nám zavítali žáčci 2. oddělení ŠD za doprovodu paní učitelky
Myroslavy Feshchak.  Říjnové téma výtvarného tvoření byly Okaté sovič-
ky. V rámci bibliograficko-informanční lekce jsme si společně povídali
o lese obecně, ale i o jeho obyvatelích. Po dnešní návštěvě, si doufám,
už nikdo nesplete smrk, borovici, modřín a jedli. Možná při zimní procház-
ce děti poznají i některé zvířecí stopy, které jsme si společně ukázali.
Více foto: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Navsteva_SD_dne_9._10.
_2019_Kdo_bydli_v_lese_s_vytvarnou_tematikou_Okata_sovicka/

Výtvarná dílna 9. 10. 2019 – téma Okatá sovička
Nanukové okaté sovičky si tento den vyrobily i děti se ŠD, stejně tak
i Adélka. Proto pro ni knihovnice připravila další snad nápaditou sovičku
tentokráte z papírového sáčku a pro ty nejrychlejší a nejzdatnější ještě
sovičku k uložení vzkazu. Jak se sovičky našim tvořilkám povedly, posu�-
te z přiložené fotodokumentace: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz
/Okata_sovicka/
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Výtvarná dílna dne 16. 10. 2019 – Podzimníčci
Kdo nebo co to vůbec je podzimníček? Každý si jej může představit úplně
jinak. Takhle vypadá dle představ našich malých výtvarnic.
Více foto: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Podzimnicek/

Vyhodnocení 99. výtvarné a literární soutěže
na téma: HALLOWEEN
Celkem odevzdaných 60 výtvarných prací, z toho 1 práce kolektivní
ZŠ Hluboš
1. třída Zdeňka Langová
2. třída Terezka Plecitá
3. třída Á�a Veselá
4. třída Martin Valvoda
5. třída Nikola Šmalclová
ZŠ Jince
1. třída Lilly Forrová
1. třída Robert Tržil
2. třída Barbora Hipčová
Zvláštní cena
1. třída Nela Drvoštěpová – ZŠ Jince
1. třída Sára Lálíková - ZŠ Hluboš
3. třída Šimon Veselý - ZŠ Hluboš
Cena poroty
1. třída Daniela Condreo
5. třída Simona Čajanová - ZŠ Hluboš
2. odd. ŠD společná práce žáčků

Více foto: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Vyhodnoceni_vytvarne_
souteze_knihovny_na_tema_Halloween/

Připomínáme

Soutěž pro děti na měsíc LISTOPAD
Téma: PŘÍRODA OBLÉKLA

PODZIMNÍ ŠAT
Odevzdání: do 15. 11. 2019
Vyhodnocení: 22. 11. 2019 od 15.00 hod. v yasedací místnosti

ve SCJS
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Zuzana Belanská
tel. 773 830 709
knihovna@jince.cz
www.jince.knihovna.cz

Na brzkou návštěvu naš í  knihovny se  těš í

Knihovna Jince

Listopadové středeční výtvarné dílny od 15.00 do 16.45 hod.
6. 11. 2019 Lucernička na Jinecká světýlka
13. 11. 2019 Lapač snů
20. 11. 2019 V betlémě na seně
27. 11. 2019 Adventní kalendář

Př ipravujeme

Mikulášský milionář pro nejmenší v knihovně
3. 12. 2019 od 14.00 hodin v zasedací místnosti SCJS
K pravidlům:
• současně hrají všechny zúčastněné děti
• nemusíš umět psát ani číst
• hrajeme, dokud nás to bude bavit
Podrobné organizační pokyny na místě.

Vánoční piškvorky v knihovně
17. 12. 2019 od 14.00 do 16.00 hodin
v zasedací místnosti SCJS
K pravidlům:
• věkově neomezeno
• hraje každý s každým
Podrobné organizační pokyny na místě.

Nová soutěž pro děti na měsíc PROSINEC
Téma: ADVENTNÍ VÝZDOBA
Odevzdání: do 6. prosince 2019
Vyhodnocení: 13. prosince 2019 od 15 hodin

v zasedací místnosti SCJS

Prosincové středeční výtvarné dílny od 15.00 do 16.45 hod.
4. 12. 2019 Něco pro Barborku
11. 12. 2019 Andělíček
18. 12. 2019 Zdobíme cukroví
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Zprávičky z herničky

Jinečáček z. s. listopad 2019

Poj�te s námi pouštět draky!
Jinečáček, z.s. a městys Jince zve malé i velké
příznivce dračího létání na tradiční „Drakiádu“
1. listopadu 2019 od 15.00 hodin v lokalitě
Na Vyhlídce.
Proběhne soutěž o největšího, nejvýše a nejdéle létajícího
draka.

Drobné občerstvení zajištěno, vstup zdarma.
V případě deštivého počasí se akce ruší.

Dne 11. listopadu se těšíme na naše oblíbená MARTINSKÁ
SVĚTÝLKA. Sraz je v 17.30 h na parkovišti u základní školy
(u kovárny). Nezapomeňte s sebou lampióny či jiná světýlka a dobrou
náladu! Přijede letos Martin na bílém koni? To se nechme překvapit.

Drahí priatelia, rada by som sa vám predstavila.
S pov�akom k príležitosti, ktorá mi bola umožnená,
som prevzala vedenie klubíku Jinečáček.
Vemi si toho vážim a zároveň som nadšená. V klubíku
vždy vládla nádherná atmosféra, ktorá je magnetizujúca
a mojím prianim je, ju udrža�, prípadne ešte aj prehĺbi�.
So vzdušnou myšlienkou „Nech sme si bližšie a nech je
nám spolu dobre.“ Verím, že sa budeme stretáva� aj osob-
ne v hojnom počte, nie len skrz spravodaj. Príležitosti sa už tvoria.
V novembri chystáme dve krásne vonkajšie události, a to:
1. 11. Tradičnú Drakiádu s vypustením drakov do nebies a 11. 11. Martin-
ské světýlka - pochod uliciami s dobrodružným programom.
A čo sa týka aktivít v klubíku, tie sú ako obvykle výživné a rozmanité.
Zároveň sa pripravujú nové projekty - tvorivé, kreatívne, rozvojové a vzde-
lávacie.
Teším sa na vás všetkých. Srdečne, Monika Hrňa Virová
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Pionýrský oddíl Trilobit
Říjen byl v oddílu ve znamení nováčků. Na konci září jsme přivítali mezi
námi několik nových členů, kteří se rychle seznámili s tím, jak to v oddíle
chodí, s celoroční oddílovou hrou i dalšími aktivitami, které nás v letoš-
ním roce čekají. Také jsme opět začali chodit na oddílové schůzky do tělo-
cvičny – klubovna nám začíná být trochu těsná a v tělocvičně máme spous-
ty prostoru nejen na sportovní vyžití. Říjen byl také ve znamení stromů
a keřů, učíme se je poznávat, hrajeme hry s jejich plody, ale také si vyrá-
bíme krásné věci třeba z jejich listů.
V říjnu proběhly první dvě tvořivé dílničky. Malí tvořílci vyráběli z PET
lahví pouzdra na drobnosti a zábavnou hru. Malí kutilové si vyzkoušeli
gravírování skla a ozdobili krásné hrnečky a karafy.
Listopadové dílničky proběhnou v termínech: skupina Malí tvořílci 18. 11.
2019, skupina Malí kutilové 22. 11. 2019.

Pionýrská skupina Jince listopad 2019

Fotoalbum Miroslava Maršálka: https://mim-jince.rajce.idnes.cz/
Z_tvorive_dilnicky_Trilobitu_-_rijen_2019/

Markéta Fraitová
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Šachový kroužek PS Jince
Dvě medaile ze Zdic
V září se uskutečnil první výlet šachového kroužku Pionýra. Zatímco
funkcionáři kroužku a oddílu byli v neděli 29. září na školení rozhodčích
a na losovací schůzi Regionálního přeboru družstev, vedení výpravy
na Svatováclavský turnaj ve Zdicích se ujali Antonín Mezera a Martina
Šlapáková. A jednalo se o výpravu úspěšnou.
Bronzovou medaili v soutěži dívek získala v turnaji starších žáků Tereza
Lísková. Navíc Anna Šimpachová skončila těsně za ní na čtvrté příč-
ce.
Kluci hráli v mladších žácích. Zde si vedl nejlépe Vojtěch Přibyl. Získal
4 body a obsadil krásné 11. místo z 31 soutěžících. Dvě místa za ním se
usadil na výsledkové listině Lev Nykonyuk rovněž se 4 body. Ten měl
výhodu, že mezi svými soupeři měl čtyři hráče s osobním koeficientem
ELO a se dvěma z nich dokonce zvítězil. Má tedy šanci sám ELO získat.
O půl bodu méně měl Antonín Mezera, což mu vyneslo 17. místo.
Radost nám udělali také nejmladší členové výpravy. Poprvé na turnaji byli
a hned nebojácně bodovali. Jan Mauric se může pochlubit dvěma body
a Vojtěch Došek jedním a půl. To je velmi slibný začátek, když se ukázalo,
že byli nejmladší i ze všech ostatních účastníků turnaje. Honzíkovi navíc
udělala radost medaile, kterou si ze Zdic odnesl.
Velké poděkování patří všem čtyřem dospělým členům výpravy, bez nichž
bychom se těmito úspěchy chlubit nemohli.

Další foto:
https://mim-jince.rajce.idnes.cz/Svatovaclavsky_turnaj_Zdice_2019/
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Celoroční soutěž vedou děvčata
Nikdo z kroužku neuhodl ve středu 2. října vítěze 1. etapy, která se hod-
notila za období od konce června do konce září. Jednalo se vlastně o dívku
– Aničku Šimpachovou. Podařilo se jí to tím, že se zúčastňovala téměř
všech akcí, a navíc u některých, například při otevřené klubovně Pionýra,
pomáhala i s organizací. Na druhém místě skončila Tereza Lísková,
která získala hodně bodů díky svým dlouholetým šachovým zkušenostem.
Nejlepší z kluků byl tentokrát Vojtěch Přibyl, který obsadil 3. místo.
Měl to jen o fous před několika dalšími adepty, kteří mu šlapali na paty.
Těmi byli zejména Antonín Mezera, Kryštof Kaucký, Tomáš Brotánek,
Daniel Maršálek a Jakub Šafarčík.

Anna Šimpachová, Tereza Lísková s vedoucím kroužku Miroslavem Mar-
šálkem a Vojtěch Přibyl.

Po dvou letech
ve Slaném
Další výlet se uskutečnil
osobními auty v sobotu
12. října. Role řidičů se
ujali Antonín Mezera
a Ivana Mauricová.
Na turnajích O Slánský
helm si nemůžeme stěžo-
vat na pěkné výsledky.
Tentokrát ale jela velmi
mladá výprava.
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Nejlepšího výsled-
ku dosáhl Anto-
nín Mezera . Vy-
bojoval čtyři body
a obsadil pěkné
12. místo. Stejný
počet bodů získal
i Vojtěch Přibyl, ale
u něho to stačilo
„jen“ na 15. místo.
Jednu medaili jsme
ale opět ze Slaného
přivezli. Na krk ji
pořadatelé pověsili
Janu Mauricovi,
nejmladšímu účast-

Miroslav Maršálek (MiM)
vedoucí PS a ŠK
Pionýrské skupiny JincePionýrská skupina Jince

níkovi turnaje. Přesto i zde Honzík získal 2 body a může se pochlubit
28. místem z 32 soutěžících.

Další připravované akce i pro děti a mládež:
9. listopadu, jídelna ZŠ: Turnaj nadějí a přebor ZŠ Jince, DOPORUČUJE-
ME, prezence od 8.00 do 8.30 hodin (další info v rubrice Škola)
15. listopadu, DDM Příbram: regionální kolo Přeboru škol pro okresy
Beroun, Praha-západ a Příbram. Z Jinec pojedou nejlepší starší a nejlepší
mladší žáci
16. – 17. listopadu Mistrovství ČR do 8 let, Most
29. listopadu: Sedmikvítek, CLONA, uzávěrka oblastního kola fotografic-
ké soutěže
29. listopadu: Sedmikvítek, VÝTVARNÁ část, uzávěrka oblastního kola
30. listopadu: Mikulášská šachová nadílka na Smíchově, pro hráče *2003
a mladší, kromě šachové i soutěž masek Mikuláše, čerta a anděla

Foto Antonín Mezera
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ze života školy listopad 2019

MATEŘSKÁ ŠKOLA Sluníčko
V tomto podzimním čase jsme všichni hojně vyráželi na vy-
cházky do okolí. Užívali jsme si slunné, ale i deštivé dny,
kterých jsme se nezalekli. Oblékli jsme pláštěnky a holínky a vydali se na
průzkumy přírody.

Berušky nejvíce bavi-
lo sbírání kaštanů,
které si následně od-
nesly do školky a vyu-
žívaly je například ke
cvičení nebo skládání
obrázků podle vzoru.
Vydaly se i s košíkem
do lesa, kde nasbíraly
spoustu hub. Také si
vyzkoušely, jak vysoko
umí vyletět papírový
drak. A naučily se po-
hádku O Veliké řepě.

Broučci se vrhli do
dlabání dýně, kterou si
poté vystavili před
vchod do školky a kaž-
dé ráno do ní paní uči-
telky daly svíčku. Jed-
noho krásného dopo-
ledne Broučci vyrazili
na polodenní výlet
přes Ohrazenici do
lesa a zpět do školky.
Koncem měsíce se
vydali na výlet do Če-
chovy stodoly na Dý-
ňování.
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Motýlci se loučili s ptáč-
ky. Naučili se o nich dvě
písničky – Vlaštovko, le�
a Vrabec a sýkorka, ke
které si nacvičili i tane-
ček. Zkusili si vyrobit
papírové dráčky a vyzdo-
bili si třídu podzimními
listy, které si namalova-
li. A s pomocí Včeliček si
také vydlabali dýni, kte-
rá jim rozveselila vchod
do MŠ.
Včeličky hodně vyráže-
ly na procházky do lesa,
kde hledaly plody podzi-
mu – houby, kaštany,
ořechy, žaludy a šípky.
A když zrovna nebyly na
vycházce, už začaly po-
malu trénovat do školy
a poznávaly, jak vypadají
písmenka a jak se správ-
ně vyslovují.
Žabičky se tento měsíc
zaměřily na dopravní
prostředky. Naučily se,
jaké barvy má semafor,
kdy auta mohou jet a kdy
ne, povídaly si o bezpeč-
nosti a jak se chovat na
vycházce, když se pře-
chází silnice. Také pomohly Broučkům při dlabání dýně.
A nesmíme zapomenout, že nás také přijelo navštívit Bářino toulavé diva-
dlo, které nám zahrálo loutkové představení Perníková chaloupka.
Už jsme zvědaví, jaké dobrodružství nás čeká příští měsíc.

za kolektiv MŠ Sluníčko Jince
Veronika Steinová a Lubomíra Endrštová
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V sobotu 9. listopadu
2019 se v prostorách
ZŠ Jince (jídelna v příze-
mí) uskuteční
27. ročník Turnaje
jineckých nadějí
24. ročník Přeboru
Základní školy Jince
o putovní pohár KR
KČP v šachu.

Zájemci se mohou hlásit u vedoucího turnaje p. Miroslava Maršálka
do 6. listopadu 2019 (tel. 702 067 510, e-mail: miroslav.marsalek@volny.cz).
Prezence od 8.00 do 8.30 h, předpokládaný závěr kolem 16. hodiny.
Právo účasti: hráči narození v roce 2003 a mladší.
S sebou přezůvky, občerstvení zajištěno není.
Pionýrská skupina Jince, Základní škola a Mateřská škola Jince a další
spolupořadatelé všechny srdečně zvou a těší se na krásné šachové partie.

Z činnosti naší školy
Čas letí jako bláznivý, a tak i v naší základní škole se během září a října
uskutečnila řada zajímavých akcí.
Hned na začátku nového školního roku vyrazilo 13 nejúspěšnějších žáků
a žákyň jako vítězové loňské celoroční školní soutěže na společný výlet do
ZOO v Plzni. O tom jste si mohli přečíst v minulém čísle zpravodaje,
stejně jako o charitativní sbírce Světlušky, která se konala 11. září.
Dodávám, že díky zájmu, který byl letos opravdu velký, se podařilo vybrat
krásných 20 821 Kč. Přispěvatelům i všem, kteří sbírku organizovali, pa-
tří ještě jednou velké poděkování.
Čtvrtek 19. září a pátek 20. září patřil v naší škole sportu, konkrétně
atletice. Nejprve přišli na řadu žáci druhého stupně, kteří během čtvr-
tečního dopoledne absolvovali různé disciplíny včetně běhu, skoku do dál-
ky nebo hodu. Mladší žáci se mezitím věnovali učení a následující den se
role obrátily. I přesto, že ranní teploty v těchto dnech nevybízely zrovna

ZÁKLADNÍ ŠKOLA Jince  www.zsjince.cz
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k nejlepším výkonům, většina žáků se opravdu snažila a k vidění byly
mnohdy velmi vyrovnané výkony a spousta napínavých soubojů.
Od poloviny října nově začal v naší škole pracovat technický kroužek
zaměřený na 3D tisk, 3D obrábění, robotiku aj. Technicky zaměření žáci
tak mají možnost pod vedením pana Linharta každý týden získat nové
technické znalosti a dovednosti.
Za zmínku také jistě stojí výprava žáků 9. třídy do Tlustice, kde se zúčast-
nili „Dne objevů“ se zaměřením na výběr budoucího povolání. Také na-
vštívili SPŠ Příbram, která prezentovala své obory vzdělávání.
I přesto, že se naše škola zaměřuje především na výuku, zúčastnili se naši
žáci řady zajímavých akcí a již nyní se všichni těší na další.
Informace o činnosti školy naleznete na našich webových stránkách
www.zsjince.cz. Michal Tichý

Konzultace rodičů, žáků a učitelů
Podzimní konzultace se koná ve čtvrtek 21. listopadu 2019
od 17.00 hodin v kmenových třídách, poté konzultace s učiteli.
Individuální pohovory rodičů s vyučujícími jsou možné po vzájemné doho-
dě během celého školního roku. Kontaktujte vyučující školním emailem
nebo telefonicky.
Kontakty na členy pedagogického sboru najdete na webu školy:
https://www.zsjince.cz/o-skole/pedagogicky-sbor/

Mgr. Petr Brychta, Ph.D., ředitel školy

Informace z družiny
Na začátku školního roku proběhlo seznamování nových účastníků školní
družiny s prostředím, s řádem a zvyklostmi školní družiny.
Práce v prvních týdnech nového školního roku je pro všechny trochu ná-
ročnější, a tak jsme se museli všichni společně snažit, aby se vše zaběhlo
co nejrychleji.
Září je už dávno za námi. Provázelo nás pěkné počasí, které jsme využíva-
li k pohybovým hrám venku, zajímali jsme se o podzimní přírodu a toto
téma se prolínalo všemi činnostmi. Nádherné barvy, které jsou v přírodě
právě v tomto období se nám staly inspirací k výtvarnému a kreativnímu
tvoření. Děti pracovaly individuálně i ve skupinách, kreslily, malovaly,
vyráběly z papíru a z jejich prací začala vznikat krásná podzimní výstava,
na kterou se přijdou podívat jako každý školní rok děti z MŠ Sluníčko
Jince, z MŠ v Čenkově, žáci ZŠ Jince a rodiče.
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11. 9. proběhla výtvarná dílna s knihovnou „Vlaštovičky odlétají“.
Paní knihovnice Zuzana Belanská nás mile přivítala, ukázala, jak se
správně orientovat v knihovně, jak se značí knihy pro věkové kategorie
dětí, které knížky jsou oblíbené i možnost jejich půjčování. Nechybělo ani
povídání o podzimu a jeho krásách, o odletu ptáků do teplých krajin. Děti
se pak s radostí daly do malování a tvoření vlaštovek. Vznikly pěkné prá-
ce, z kterých jsme na chodbě u ŠD vytvořili výstavu na síti. Tvořivé odpo-
ledne v knihovně jsme si všichni užili a těšíme se na další.

Foto: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Navsteva_SD_
dne_11._9._2019_s_vytvarnou_tematikou_Ptaci_-_Vlastovicky/

24. 9. se konal obrázkový běh na škol-
ním hřišti za tělocvičnou. Děti plnily
úkoly zadané pomocí obrázků rozmístě-
ných po hřišti. Užily si spoustu legrace
a ukázaly, jak jsou šikovné.
26. 9. nás čekalo zábavné sportovní
odpoledne na školním hřišti za tělo-
cvičnou. Kromě tradičních her a sportů,
jako je skákání přes švihadlo a točení
kruhů, děti předváděly gymnastické
a parkurové prvky na pískovém dosko-
čišti. Ukázaly nejen pohybové nadání,
ale i odvahu při různých prvcích.
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Za nepříznivého počasí, kdy děti
musely setrvat v učebně, měly
možnost prokázat šikovnost
a trpělivost při budování věží
z kostek. Dokázaly vytvořit
stavby pozoruhodné výšky, až se
přihlížející báli i dýchat, aby
se věže nezřítily.
2. 10. družinu navštívil kouzel-
ník Waldini. S kouzelníkem
jsme se přenesli do světa čar,
kouzel a magie. Všichni s úža-
sem sledovali zmizení prstýnku,
vyčarování živé holubičky z bílé-
ho papíru a další kouzla pro nás
nepochopitelná. Někteří z nás se
stali na okamžik také kouzelní-
ky a byla to nezapomenutelná
zkušenost. Kouzelné odpoledne
jsme si moc užili a mistra kou-
zel, který dětem předvedl tajem-
ství některých triků, které by
mohly zvládnout i samy, jsme
odměnili velkým potleskem.

3. 10. se zpívalo.
Když jsme odcházeli
na hřiště u tělocvič-
ny, bylo hezky. Náhle
se přihnaly mraky
a spustil se déš�. Bě-
želi jsme do šatny
a paní recepční Olga
Wágnerová navrhla,
aby jí děti třeba zazpí-
valy. A tak zcela spon-
tánně vypuklo impro-
vizované pěvecké od-
poledne.
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Bylo to milé zpestření naší činnosti. Zpívali jsme sborově, sólově i ve dvo-
jicích nebo čtveřicích a krásně jsme si to užili. Paní Wágnerová – děkuje-
me za skvělý nápad!
4. 10. proběhl ve školní družině projektový den ŠABLONY II. „Medové
odpoledne – život včel“ s Ing. Martinem Vejrem a Ing. Helenou Vejro-
vou. Pan Martin Vejr, který u nás ve škole již několik let vede včelařský
kroužek, připravil se svou manželkou Helenou velmi poučný program
o životě včel. Viděli jsme plno ukázek z včelařské práce, vyslechli povídání
o včelách a jejich důležitosti v přírodě.

Vyzkoušeli jsme si včelařskou kuklu, už víme, k čemu slouží různé včelař-
ské potřeby, vyrobili jsme si svíčku z včelího vosku, dozvěděli se, jak to
mají včelky zařízené v úlu, hledali včelí královnu a ochutnali různé druhy
medu. Odpoledne bylo velmi zábavné, působivé a hlavně poučné.
Fotoalbum: https://kultura-jince.rajce.idnes.cz/Medove_odpoledne/

Alena Dujčáková a vychovatelky školní družiny
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Atletika v ZŠ
Podzimní dny na školách patří královně sportu. Ani na naší škole tomu
nebylo jinak. Žáci se po intenzivní přípravě v hodinách tělesné výchovy
zúčastnili atletického dne, kde poměřovali své síly se svými vrstevníky
v běhu na 60 m, hodu míčkem či granátem, skoku dalekém a běhu na 500
nebo 1000 m. Musím říci, že většina žáků přistoupila k jednotlivým disci-
plínám velmi zodpovědně. Motivací některým byla budoucí reprezentace
školy v přespolním běhu, některým postačilo jen utkat se se svými spolu-
žáky, popřípadě zjistit, jak „na tom vlastně jsem“.
26. září na základě výsledků z atletického dne odjelo 32 žáků naší školy
utkat se ve vytrvalosti s žáky okresu Příbram. Na Nový rybník se sjelo
přes 500 vytrvalců, kteří chtěli „urvat“ ve svých kategoriích co nejlepší
výsledek. Ten se nejlépe povedl týmu chlapců 4. a 5. ročníku (II. katego-
rie) ve složení Marek Veselý, Jiří Ortman a Jakub Majer, kteří vybojovali
v těžké konkurenci 2. místo ze 17 škol. Pozadu nezůstaly ani dívky v téže
kategorii, které doběhly na 6. pozici a dívky III. kategorie (6. – 7. ročník),
které o sobě daly vědět 9. místem. V jednotlivcích byla nejúspěšnější zá-
vodnicí Andrea Škrabalová, která doběhla na 5. místě z 51 závodnic.
Všem běžcům děkujeme za vzornou reprezentaci školy a těšíme se na další
sportovní zápolení. Třeba i v rámci olympijského víceboje, kterého se naše
škola po loňském získání Zlaté medaile, opět účastní.

Ivana Chocholová
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ZUŠ J. J. Ryby Rožmitál p. Tř. listopad 2019

Základní umělecká škola Jakuba Jana Ryby
Rožmitál pod Třemšínem, pobočka Jince
Vedoucí pobočky: Pavel Hrubý, tel. 606 947 010

e-mail: cesruaisy@seznam.cz
nový web pobočky: http://zusjince.webnode.cz/

Učitelé hudebního oboru
Pavel Hrubý: zobcová flétna, trubka, housle, lesní roh
Mgr. Alena Packová: přípravná hudební výchova (PHV), hudební

teorie a  hudební nauka, zpěv, housle, klavír
Karel Ambruš, dipl. um.: zobcová flétna, klarinet, saxofon
Bc. David Štěch, DiS.: zobcová flétna, trubka, instrumentální soubor
Jana Kosharisová: akustická kytara
MgA. Anna Olejníková: příčná flétna, klavír
Věra Obdržalová, dipl. um.: akordeon, klavír

Učitel literárně-dramatického oboru / divadlo
MgA. et Mgr. Josef Pekárek

Pavel Hrubý, vedoucí pobočky
tel. 606 947 010

http://zusjince.webnode.cz/
ZUŠ J. J. Ryby
v Rožmitále p. Tř.

Pozvánka na vánoční koncerty v Jincích
Jako každým rokem, i letos vás zvou žáci a učitelé jinecké pobočky ZUŠ
na předvánoční setkání v Posádkovém domě armády Jince.
Posluchači hudebního a literárně-dramatického oboru se pilně připravují
na dva vánoční koncerty.
úterý 10. 12. 2019 od 17 hodin: 1. koncert pro veřejnost

- hudební obor
středa 11. 12. 2019 od 17 hodin: 2. koncert pro veřejnost

- hudební a literárně-dramatický obor
Všichni občané jsou srdečně zváni.
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Sbor dobrovolných hasičů Jince listopad 2019

A máme tu podzim
Jak říká klasik, bylo Václava a než se rozkoukáme, jsou
tu Vánoce. Do té doby se všichni snaží udělat pořádek ko-
lem domů, na zahradách i záhoncích. O pálení trávy, listí
a větviček jsme psali už minule, ale raději to připomenu.
Veškeré pálení těchto zahradních odpadů je až na malinké výjimky ZAKÁ-
ZANÉ. U nás velmi dobře funguje sběrný dvůr a kompostárna, kam se
toto dá odvážet. Hasiči mají dost problémů s ohníčky v lesích, na loukách
a polích.
A ještě jedna věc nás trápí. A tou je dodržování průjezdnosti a zá-
chranných uliček na některých užších místních komunika-
cích. Ono je sice hezké, že si zaparkujete u chodníku pod oknem, aby bylo
na vašeho miláčka vidět, ale když se tak parkuje po obou stranách, silnice
se o dost zúží. A hasiči mají hodně velké auto. A nejen oni. Až nasněží,
bude muset projíždět sněžný pluh a podobně. Ale i o tom jsme psali.

V minulém měsíci se turisté umoudřili, ohníček byl pouze jeden na Plešiv-
ci u Fabiánovy zahrádky, sem tam někde spadlý strom. Ale i tak se muselo
vyjet.

Jinečtí hasiči nezahálí. V rámci úklidu obce provedli podzimní sběr želez-
ného šrotu a sebrali 2 tuny železa a 400 kg barevných kovů. Obdržené
peníze půjdou převážně na činnost oddílu malých hasičů.
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Mimo řádné údržby techniky
provedli kluci kompletní generál-
ku 60 let staré stříkačky PS8,
která je plně funkční. Na této
legraci strávili přes 600 brigád-
nických hodin. A hned se začalo
s pracemi na opravě hasičské do-
dávky. Odstrojit, rozebrat, opra-
vit… a pokud se podaří dát zno-
vu do kupy, tak nastříkat.

Naše krasavice po generálce

7. okrsek SDH p o ř á d á  37. kolo

Memoriálu Josefa Zárybnického
ve voleném mariáši.
Turnaj se koná v sobotu 9. listopadu 2019,
tentokrát je pořadatelem SDH Jince, hraje se v restauraci
U Pstruha v Ohrazenici.

Prezence od 13.00, zahájení ve 14.00 hodin.

Čtyři kola, startovné 50 Kč.

S malými hasiči vyrazíme na posvícenský závod Ohrazenický pstruh, ale
o tom se zmíníme až příště. Pak už asi začne otrava s teorií na učebně.
No a snad i nějaký výlet se najde.

Jinečtí hasiči
za SDH

Jan Haken
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Kulturní komise listopad 2019

Městys Jince a kulturní komise Rady městyse Jince pořádají

1. prosince 2019

ZAHÁJENÍ ADVENTU
a rozsvícení vánočního stromu
v Jincích

Z programu:

od 14.00 adventní trhování

15.00 vystoupení hudební skupiny POKUS ze Zdic

16.00 pěvecké vystoupení dětí ZŠ Jince
pod vedením p. uč. Hladové

16.30 hudební vystoupení skupiny Macechy

18.00 rozsvícení vánočního stromu
vystoupení trubačů ZUŠ JJR Rožmitál
pod vedením p. uč. Hrubého

18.30 andělská pošta, vypouštění balónků s vánočním přáním

8. prosince 2019

VÝPRAVA ZA BRDSKÝM LESA PÁNEM
(Vystrkov, Ohrazenice, Velcí)

Sraz účastníků ve 13.00 hodin
u Společenského centra Josefa Slavíka.
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Český rybářský svaz, MO Jince listopad 2019

Výbor Českého rybářského svazu
informuje
Informace výboru:
1) Schůze výboru se koná dne 5. 11. 2019 od 17.00 hod
na domečku ČOV.
2) Výdej členských známek a povolenek se bude provádět až po hospodář-
ském vypořádání roku 2019.
3) K 26. 10. 2019 byly ukončeny brigády v souladu s Usnesením členské
schůze ČRS, z.s. MO Jince ze dne 9. 2. 2019, bod III. odst. 2 písm. a).
Odevzdáni pracovních výkazů je do 30. 11. 2019.
4) Do „Fondu pro nákup ryb“, který je veden na běžném účtu číslo
520383359/0800 mohou finančně přispívat členové, tak i nečlenové organi-
zace. Do sdělení pro příjemce uvádějte údaj „nákup ryb“ a případně „jmé-
no dárce“. Ušetřené finanční prostředky za nákup ryb chceme investovat
do výstavby sádky a „zázemí“ u domečku ČOV. Ke dni 16. 10. 2019 bylo
ve fondu pro nákup ryb 26 800,00 Kč. Stav financí ve fondu pro nákup ryb
budeme měsíčně zveřejňovat v Jineckém zpravodaji. Jednou za půl roku
na webových stránkách budeme zveřejňovat výši obdržených finančních
příspěvků se jmény dárců (pokud budou souhlasit se zveřejněním) a jak
s nimi bylo naloženo. Děkujeme tímto všem dárcům za zaslané finanční
příspěvky do fondu nákupu ryb.
5) Rybářské závody dětí.
6) Mimořádný výlov rybníku Pecovák.
7) Výlov rybníku Hejdov.
8) Hospodářské vypořádání roku 2019.
9) Průsak vody z rybníku Pecovák u hutě Barbora.
10) Zámysl chovu ryb od roku 2020.
Fotografie a články k bodu 5 až 10 jsou umístěny na stránkách
www.jince.cz / Organizace / Společenské zájmové a sportovní organizace /
Český rybářský svaz, MO Jince.

Rybářské závody dětí
V sobotu dne 21. září 2019 se konaly již podruhé v tomto roce na rybníku
Kopáčov rybářské závody dětí organizovaných ČRS, z.s., MO Jince. K pre-
zenci se dostavilo celkem 16 soutěžících, kterým byly vytvořeny optimální
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podmínky k závodům posekáním rákosu na hrázi rybníka a podáním
občerstvení. Jednokolový závod proběhl od 07.00 do 11.00 hodin za chlad-
ného slunečného dne. Z ulovených ryb převažoval kapr obecný. Závěr ry-
bářských závodů dětí okořenil souboj Michala Čížka s kaprem obecným
o délce 71 cm.
Celkově bylo uloveno 57 bodovaných ryb o celkové délce 1902 cm násle-
dovně:
- kapr obecný, 52 ks o celkové délce 1657 cm,
- amur bílý, 3ks o celkové délce 156 cm,
- jeseter sibiřský, 1 ks o délce 44 cm,
- karas stříbrný, 1 ks o délce 45 cm.

Na prvním místě se umístil Matěj Zaňka
z Příbrami s celkovým součtem 368 bodů,
druhý Ondřej Fiala z Příbrami se 304 body
a třetí David Kříž z Lhoty u Příbramě s 286
body. Největší ulovenou rybou, kaprem
obecným 71 cm, se mohl pochlubit Michal
Čížek z Příbrami. Čtrnáct závodníků z šest-
nácti ulovilo bodované ryby.
Všichni soutěžící byli odměněni věcnými cenami, přičemž první tři k ce-
nám obdrželi poháry a diplomy. Velice si vážíme, že pan starosta RSDr.
Josef Hála, a předseda ČRS, z.s., SÚS p. Dušan Hýbner si našli čas a při-
šli se podívat na tyto rybářské závody dětí. Z finanční podpory městyse
Jince byly nakoupeny poháry a ceny, další ceny pro závodníky přivezl před-
seda ČRS, z.s., SÚS, za což jim výbor děkuje.
Věříme, že se závody zdařily a pro všechny přítomné budou znamenat pří-
jemnou vzpomínku. V roce 2020 budeme opět organizovat rybářské závody
dětí, jedny zjara a druhé na podzim na rybníku Kopáčov.

Mimořádný výlov rybníku Pecovák
Vzhledem k nárůstu průsaku vody z rybníka Pecovák do prostoru bývalé
huti Barbora bylo výborem ČRS, z.s., MO Jince rozhodnuto tento rybník
mimořádně vylovit. Výlovu provedeného dne 22. 9. 2019 od 6.30 do 12.00
hodin se účastnilo 20 dospělých členů
a jedno dítě do 15 let. Z rybníku byl vyloven kapr obecný, štika obecná,
candát obecný, úhoř říční, amur bílý, okoun říční, karas stříbrný a velké
množství „bílé ryby“. Ryby byly krásně vybarveny, v dobré kondici a byly
rozvezeny po rybnících, které obhospodařuje naše organizace.
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V srpnu 2018 jsme provedli
kontrolní odchyt dravých ryb
na rybníku Pecovák. Předpo-
kládali jsme, že po přívalo-
vých deštích ze dne 24. 8.
2018 a 25. 8. 2018 nám mohla
část ryb uniknout z rybníku
Nový (Čarda) bezpečnostním
přelivem po strouhách do ryb-
níku Pecovák. Při tomto kon-
trolním odchytu byla chycena
jedna štika obecná o délce
71 cm.
Výlov rybníku Pecovák dne 22. 9. 2019 potvrdil naše obavy, že do rybníku
se dostaly dravé ryby. Uniklé štiky obecné z rybníku Nový (Čarda) nás při-
pravily o všechny vysazené ryby z jara roku 2019 (kapr obecný K - 1, lín
obecný L -1, amur bílý A - 1). Celkově bylo zloveno 44 štik obecných.
Výlovu přálo pěkné počasí a po jeho ukončení a uložení materiálu potřeb-
ného k výlovu lovící poseděli u domečku u bývalé huti Barbora při dobrém
občerstvení. Předseda s členy výboru projednal řešení černé skládky mate-
riálu nad rybníkem Pecovák a zabezpečení akcí, které jsou naplánovány
do konce roku 2019.
Rybník setrvá do jara vypuštěn, nechá se vymrznout a bude na něm bri-
gádnicky provedena údržba. Napuštění rybníka bude závislé na opravě
protékající hráze nad bývalou hutí Barbora.

Výlov rybníku Hejdov dne 12. 10. 2019
V letech 2008-2013 byl na rybníku Hejdov, k. ú. Rejkovice, realizován projekt
na odstranění sedimentů, opravy bezpečnostního přelivu, vybudování tůně
a litorálního pásma. Součástí projektu byla i výsadba doprovodné zeleně.
Pro přehled čtenářům uvádíme, že celkové uznatelné náklady na projekt
činily 813 252 Kč, z toho příspěvek fondu Evropské unie 528 614 Kč
(65 %), příspěvek Státního fondu životního prostředí ČR 40 663 Kč (5 %)
a příspěvek městyse Jince 243 975 Kč (30 %).
V letech 2014 až 2018 rybník plnil úkoly vodohospodářské a krajinotvor-
né. V této stanovené době rybáři MO prováděli pouze údržbu rybníku
a nemohli jej využívat k chovu ryb. Po uplynutí této 5leté doby se výbor
rozhodl, že provede v roce 2019 výlov rybníka. Výlov ověřil stav rybí osád-
ky a vytvořil podmínky k vysazení ryb zjara 2020.
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Výlovu se za sluneč-
ného počasí zúčast-
nilo 21 dospělých
členů a dvě děti do
15 let z rybářského
kroužku dětí z Pří-
brami. Na výlov se
přišly podívat i děti
z okolí. Lovící vyná-
šeli vaničky s ryba-
mi po jejich přebrá-
ní po svažitém terénu k silnici nad rybníkem, kde byly ryby opatrně nalo-
ženy do přepravních beden a multikárou rozvezeny do chovných rybníků.
Menší část ryb se vrátila zpět do zloveného rybníku.
Stabilizovanou partou lovících jsme v roce 2019 zlovili čtyři z pěti chov-
ných rybníků.
Po uložení materiálu z výlovu lovící krátce poseděli u domečku u huti
Barbora, kde se podávalo občerstvení. Na chvíli se zastavil pan starosta.
Jídlem byli pohoštěni i dělníci pracující na opravě střechy hutě Barbora.

Zámysl chovu ryb od roku 2020
Naše místní organizace obhospodařuje pět chovných rybníků (Amfík, Kan-
torský (Plovka), Kopáčov, Pecovák a Hejdov).
Na výborové schůzi jsme schválili provádět výlovy ryb na podzim od roku
2020 takto:
- rybníky Kantorský (Plovka), Kopáčov a Hejdov lovit jednou za tři roky,
- rybník Pecovák každý rok,
- rybník Amfík dle potřeby.
K tomuto rozhodnutí nás přivedlo:
- přetrvávající extrémní sucho s nedostatkem vody v přírodě,
- výlov provádět za nižších teplot,
- menší rybářský tlak po vysazení ryb do sportovního rybníku s dostat-
kem času na aklimatizaci ryb,
- zjara připravenost rybníků na vysazení objednaných ryb,
- rozdrobení tlaku pytláků a možnost lepší kontroly rybářskou stráží.
Ve stručnosti jsme zde uvedli hlavní důvody, které nás k výše uvedeným
opatřením vedly. Samozřejmě, pokud vznikne problém, např. rybník Peco-
vák, pak jej musíme řešit operativně.

Výbor ČRS, z. s., MO Jince
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Český zahrádkářský svaz, ZO Jince listopad 2019

Český zahrádkářský svaz Jince pořádá

22. listopadu od 20.00 hodin
v restauraci Za Vodou v Čenkově

KVĚTINOVÝ CANDRBÁL
• hraje ROBERT JÍŠA BAND
• vystoupí taneční kroužek Tribal Fusion Lochovice pod vedením

Kateřiny Belšánové a jinecká country skupina Dupačky
• cena vstupenky: v předprodeji u paní Ivy Jelínkové 80 Kč,

na místě 100 Kč
• tombola a tři ceny na slosovatelné vstupenky
• v průběhu večera proběhne DRAŽBA DORTU, výtěžek bude

tentokrát věnován na podporu Domova pro osoby s mentálním
postižením Koniklec Suchomasty.

Na candrbál je zajištěna doprava v těchto časech:
tam: 19.40 hodin – Ohrazenice, náměstí v Jincích, Sokolovna,

hotel Kratochvíl
zpět: 02.20 hodin z Čenkova

Pořádáme v prosinci:

7. prosince 2019 – BÁBOVKOVÁNÍ
O nejchutnější bábovce sladké či slané rozhodne porota.

Bábovkování se koná v hotelu Kratochvíl v Jincích
od 10.00 do 10.45 hodin příjem vzorků (polovina
bábovky)
od 12.00 (po soutěži) bude k dobré náladě vyhrávat CIRKUS
HULATA
Hospodyňky, ale i muži, kteří rádi kuchtí, zapojte se do soutěže. Receptů
na bábovku je nepřeberně. Třeba zrovna ta Vaše, upečená dle rodinného
receptu, a� sladká či slaná, zaujme porotu úplně nejvíc.
Těš íme se  na  Vás . Iva Jelínková, předsedkyně ČZS
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Klub vojáků v záloze listopad 2019

Klub vojáků v záloze v letošním roce
V průběhu letošního roku se na půdě KVZ Jince usku-
tečnily akce, o kterých jsme vás informovali již v dubno-
vém vydání Jineckého zpravodaje. Poté se na pěchotní
střelnici ve Velcí uskutečnily další závody, které pořádal
náš klub.
Tentokrát se v sobotu 6. dubna střílely tři akční úlohy: z malorážové
pušky - 5 ran vstoje z volné ruky, otevřená mířidla na 2 kovové terče
GONG vzdálené 30 m, z velkorážové pistole - 12 ran s přebitím, vstoje,
obouruč, na papírový terč 135P, 2 kovové terče GONG různých tvarů,
panel s pěti padacími kovovými terči, 10 ran z útočné pušky na papírový
terč, dva kovové padací terče Pepper Popper a čtyři kovové terče GONG
různých tvarů v poloze vstoje, z volné ruky, mířidla bez omezení. Závodu
se zúčastnilo 21 střelců a celkové pořadí bylo dáno rozdílem počtu bodů
za sestřelené kovové terče a zásahy v papírových terčích mínus celkový
čas plnění všech disciplín. Nejlépe si počínal Jaro Polomčák a zvítězil
ziskem 243,68 bodu před Karlem Šmídem s 231,10 bodu. Třetí se umístil
Ivo Rašovský s 211,77 bodů. Pro zájemce byla možnost odstřílet si vlože-
nou nesoutěžní disciplínu z útočné pušky - 10 ran na 10 ks kovových
padacích terčů Pepper Popper, vstoje z volné ruky, na 50 m, na čas.
Tu vyhrál S. Voříšek ziskem 122,38 bodu před J. Jonášem s 88,00 body
a K. Šmídem s 86,30 bodů z celkem 13 zájemců.
Dne 11. května se uskutečnil již druhý letošní čtyřboj z malorážky K4M
na 50 metrů za účasti 26 střelců. Nejvíce si vystřílel Viktor Houdek,
tentokrát výborných 390 bodů. Druhou příčku vybojoval Ivo Rašovský
s 380 body a třetí Karel Šmíd s 379 body. I zde byla připravena vložená
nesoutěžní úloha z MPu, kterou využilo 11 střelců a nejlepší byl V. Houdek
za 1:27,03 min. před K. Šmídem 1:28,40 min. a D. Vargou s 1:30,21 minut.
Letos poslední čtyřboj z malorážky K4M, tentokrát za účasti 23 střelců,
se konal 15. června a opět zvítězil Viktor Houdek ziskem skvělých
391 bodů, druhý Ivo Rašovský získal 378 bodů a na třetí pozici skončil
tentokrát Miroslav Trykar s 371 bodem.
Již šestý souboj dvojic z malorážky na biatlonový panel na 50 m se konal
v sobotu 20. července. Sešlo se celkem 18 střelců, po vylosování 9 sou-
těžních dvojic se tyto utkaly systémem každý s každým a po jednoznačném
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průběhu zvítězili V. Jakoubek a K. Šmíd ziskem 40 bodů. Další pořadí však
bylo velmi vyrovnané a druhou příčku si vystřílel Z. Šenkyřík a M. Try-
kar a třetí místo získali R. Čermák a L. Benda stejným ziskem 35 bodů.
Ještě na čtvrtém místě získali D. Varga a K. Koprda rovněž 35 bodů a pátí
J. Vavrek a M. Čáp 34 bodů. O pořadí na druhém až čtvrtém místě rozhod-
ly výsledky vzájemných soubojů. Všech 18 střelců si ještě 2x zastřílelo vlo-
ženou nesoutěžní úlohu na čas, kde se počítal lepší z obou pokusů. Nej-
rychlejší byl K. Šmíd za 28,50 vteřiny před Z. Šenkyříkem 29,43 vteřiny
a D. Vargou s 31,04 vteřiny.

Zleva stříbrní M. Krabec, L. Benda, vítězové
Š. Stranovský, I. Rašovský a třetí K. Šmíd,
S. Voříšek

Pro změnu sedmý, ve-
lice populární souboj
dvojic na sestavu 5
padajících terčů Pep-
per Popper z velkorá-
žové pistole na 25 m,
se tentokrát konal
v sobotu 10. srpna
a soutěžilo 24 střelců
ve 12 vylosovaných
dvojicích. Po velmi
napínavém a vyrov-
naném průběhu zvítě-
zili I. Rašovský a Š.
Stranovský ziskem 50 bodů. Pouze o bod méně, tedy 49 bodů, získali na
druhém místě M. Krabec a L. Benda a na třetím K. Šmíd se S. Voříškem.
Čtvrtá dvojice P. Chobotský a P. Valenta získala 48 bodů a pátí skončili
J. Vavrek a J. Polomčák se 46 body, opět rozhodovaly vzájemné souboje.
Celkem 14 soutěžících si opět vyzkoušelo vloženou nesoutěžní úlohu z pis-
tole na sestavu papírových a kovových terčů na čas. Tentokrát byl nejlep-
ší I. Rašovský s 62,44 bodu před P. Černohorským se 60,94 bodu a J. Zuka-
lovou se 60,19 bodu.
V sobotu 21. září proběhl již pátý ročník Jineckého samopalu „O Pohár
starosty“ za účasti 19 soutěžících. Střílely se disciplíny ze samopalu, a sice
mířená na terč 77P - 10 ran vsedě s oporou loktů, na terč 135P - 10 ran
vstoje z volné ruky, obojí na 100 metrů, dále na terč 135P vsedě 5 ran
200 m a na terč č. 8 pět ran vsedě na 300 m. Vyrovnanými a kvalitními
výkony vybojoval vítězství Ivo Rašovský ziskem 248 bodů, jako druhý se
umístil Lukáš Šístek s 227 body a třetí Luboš Frajt získal 199 bodů. Nej-
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lepším předal poháry osobně starosta městyse Jince Josef Hála, na soutěži
se zastavil i Miroslav Maršálek, který přispívá do regionálního tisku.
Opět se střílela vložená nesoutěžní disciplína z velkorážové pistole a samo-
palu na kombinaci papírových a kovových terčů, které se zúčastnilo
11 střelců. Celou sestavu celkem rychle a velmi přesně vyřešil I. Rašovský
a vyhrál ziskem 124,49 bodů, druhý J. Polomčák získal 107,28 bodu a třetí
L. Frajt 105,27 bodu.

Foto vítězů závodu „O Pohár starosty“, zleva M. Maršálek, druhý L. Šís-
tek, vítěz I. Rašovský, třetí L. Frajt a starosta městyse Jince J. Hála

Další, v pořadí již 19. ročník „Memoriálu Jiřího Peška“ se tentokrát ko-
nal 12. října za účasti celkem 13 střelců z našeho klubu a příslušníků
URNA. Závodníci před zahájením uctili minutou ticha památku tragicky
zesnulého kolegy Jiřího Peška a rovněž zesnulého Mistra Karla Gotta.
Za nádherného počasí se střílely mířené disciplíny na přesnost, a sice
10 ran na terč 135P-redukovaný, 5 ran na střed mezinárodního terče 77P
a 5 ran na agresora s kruhy, vše z velkorážné pistole na 25 m, vstoje,
obouruč. K tomu se ještě střílela rychlostní disciplína na panel 5 kovových
padacích terčů. V první mířené úloze z pistole na 10 ran byl nejlepší Emil
Rybárik ziskem 83 bodů a rovněž nejvíce bodů získal za 5 ran na agresora
s kruhy, celkem 45. Vladimír Beran byl tentokrát nejlepší za 5 ran na střed
mezinárodního terče 77P ziskem 44 bodů a panel pěti padacích kovových
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terčů "vyřídil" nejrychleji Zde-
něk Šenkyřík za skvělých 6,85
vteřiny. Celkovým vítězem této
soutěžní části se stal Vladimír
Beran (URNA) ziskem 199,19
bodu. Druhé místo získal člen
našeho klubu Jirka Jonáš za
190,03 bodu a třetí pozici s pře-
hledem uhájil předseda klubu
Dušan Varga se 185,43 body.
Nesoutěžní akční úloha na se-
stavu dvou biatlonových pane-
lů z malorážky na 50 m vsedě
a vstoje, dále sestava 9 kovo-
vých padacích terčů z velkorá-
žové pistole na 25 m vstoje
obouruč a sestava 1 + 5 kovo-
vých padacích terčů pro samo-
pal na 50 a 100 m vstoje zauja-

Foto vítězů závodu zleva: druhý J. Jo-
náš, vítěz V. Beran a třetí D. Varga

la tentokrát 7 soutěžících. Podmínka byla sestřelit všechny terče v co nej-
kratším čase, bez omezení počtu nábojů a bez omezení mířidel. Nejnižší
součet všech časů dosáhl Jiří Jonáš za 90,92 vteřiny a s náskokem zvítězil
před Dušanem Vargou se součtem 151,46 vteřiny a Petrem Mrázkem, kte-
rý úlohu splnil za 181,61 vteřiny. První tři v pořadí memoriálu obdrželi
pěkné poháry, vítězové jednotlivých disciplín obdrželi medaili a všichni
zúčastnění získali další drobné věcné ceny.
Naše letošní střelecká sezóna končí 30. listopadu „Posledním pšoukem“,
kde si ještě vyzkoušíme většinu užívaných zbraní a zejména akční disciplíny.
Těšíme se na hojnou účast a v dalším období přejeme všem střelcům přes-
nou mušku a úspěšné střílení nejen v Jincích.
O akcích klubu a dění v příštím roce vás opět budeme informovat, více též
na stránkách SVZ ČR:
http://www.svz-cr.cz/kalendar/kalendar-svz-soutezi/03-krusnohorska-oblast
Vzhledem ke stárnutí členské základny klubu rádi uvítáme nové, zejména
mladší zájemce o členství v klubu a střílení. Zájemcům rádi podají potřeb-
né informace členové rady klubu: Dušan Varga – tel. 606 305 993, Emil
Rybárik – tel. 724 002 617 a Ján Vavrek – tel. 603 282 464.

Ján Vavrek, tajemník KVZ Jince
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sport listopad 2019

Cvičení s Katkou
v mateřské škole Jince
Zdravé cvičení úterý 18.00 - 19.00 hodin
Vědomá relaxace úterý 19.00 - 20.00 hodin
Jóga pro ženy čtvrtek 19.00 - 20.30 hodin
Lekce jsou v současné době obsazené, nové lekce budu otevírat
od ledna 2020.

Zdravý zrak bez brýlí 2 s Lu�kem Krátkým
sobota 2. 11. 2019 od 9.00 do 13.00 hodin
Společenské centrum Josefa Slavíka, herna Jinečáčku
Cena 600,- Kč
www.lepsioci.cz
Volné pokračování úspěšného kurzu Zdravý zrak bez brýlí 1. Kurz je ná-
stavbový, určený pro ty, co se zúčastnili prvního kurzu. Zájemci o kurz pro
zdravý zrak se mohou nezávazně hlásit na: denkatka@centrum.cz
nebo tel. 773 209 123.

Oligoterapie a etiomedicína s Pierrem Boháčem
sobota 9. 11. 2019 od 9.00 do 18.00 hodin
neděle 10. 11. 2019 od 9.00 do 16.00 hodin
Společenské centrum Josefa Slavíka
Cena 3 000,- Kč
www.bioligocee.eu
Program semináře bude praktický i teoretický. Budeme mít možnost testo-
vat za pomoci tepu, co je pro nás prospěšné a co škodlivé (potraviny, léky,
potravinové doplňky, kosmetika,...). Budeme hledat odpovědi na často
kladen otázky:
• Jaké jsou různé energie?
• Jak se dozvíme neviditelné, neslyšitelné?
• Co nám umožní srdce?
• Jak opravdu pomáhat s pochopením, zdravím vlastním a pomáhat

ostatním?
• Naučit se naslouchat a „poslouchat“
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• Co jsou čakry?
• Jaká je jejich role a jak fungují?
• Jak se přechází z informace do hmoty?
• Jak se léčí příčiny nemocí?
• Je možné vše léčit?

mnoho dalších …
My jsme nádherné a komplexní bytosti, které fungují v přesné zákonitosti.
A to si můžeme během těchto dvou dnů ověřovat a testovat na sobě.
Seminář je vhodný pro ty, kdo pracují v pomáhajících profesích (lékaři,
zdravotníci, farmaceuti, terapeuti, maséři, psychologové, učitelé) a všech-
ny, kdo se hlouběji zajímají o zdraví a přirozené zákonitosti života.

P ř ip ravu j i  na  p ros inec :
Minikurz Tribal fusion s Ká�ou Belšánovou
úterý 3. 12. 2019 od 17:30 do 20:30 hodin v MŠ Jince
Tribal fusion je tanec mnoha tváří, protože absorboval to nejlepší z ostat-
ních tanečních stylů. Je součástí širší skupiny břišních tanců a je vhodný
pro všechny ženy, které chtějí objevovat vše krásné, co tanec našemu tělu
přináší. Krásná možnost zpříjemnit si předvánoční čas tančením.
Minikurz Plodná žena - plodný pár
čtvrtek 5.12.2019 od 17:30 do 20:30 hodin v budově bývalé lékárny
Slunečná 372, Jince
Vysvětlíme si, jak naše těla fungují, co potřebují. Velmi snadno můžeme
převzít zodpovědnost za své zdraví a plodnost. A to s minimálními nákla-
dy a bez negativních účinků na naše zdraví. Stačí nám k tomu pochopit
pár zákonitostí a respektovat je. Vhodné pro ty, co si přejí otěhotnět i pro
ty, co si nepřejí otěhotnět, a také pro ty, kdo se v sobě chtějí vyznat.
Focení aury s panem Evženem Paulíčkem
pátek - neděle 6. - 8. 12. 2019 v budově bývalé lékárny Slunečná 372,
Jince
Na tuto akci je nutné se objednat telefonicky nebo mailem. Každý si rezer-
vuje jednu konkrétní hodinu, během které bude speciálním fotoaparátem
vyfocen i se svým barevným obalem (aurou). Poté dostane od pana Pau-
líčka individuální odborný výklad fotografie a fotografii si odnese domů.
Párové cvičení a ralaxace - vánoční dárek
úterý 10. 12. 2019 od 18:00 do 20:00 hodin v MŠ Jince
Čeká na vás pohodově naplněný čas a prostor, kde můžeme vyživit tělo
i duši. Pár může tvořit muž a žena, dvě ženy nebo dva muži. Akce je vhod-
ná i pro děti (asi od 10 let). Místo je nutné rezervovat předem.

Více informací: Katka Dendysová, www.azted.cz, tel. 773 209 123
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TJ Sokol Jince listopad 2019

Babí léto na Plešivci po páté
Tělocvičná jednota Sokol Jince uspořádala v sobotu 28. září
turistický pochod s názvem Babí léto na Plešivci. Letošní
pátý ročník nabízel tři různě dlouhé trasy. Všechny začínaly
i končily v areálu chovatelů v Křešínské ulici. Trasy měřily 7 km, 10 km
a nejdelší 20 km. Nejkratší vedla Slavíkovou a Plešiveckou ulicí po kraji
lesa na Klínek, po asfaltové Eliščině cestě přes Plešivecké sedlo na Čerto-
vu kazatelnu.Všichni účastníci obdrželi na startu příslušnou mapku
a navíc i podrobný návod, kudy se mají ubírat, aby nevynechali nic zají-
mavého nebo dokonce neminuli kontrolní stanoviště.
Desetikilometrová trasa se v počátku držela naučné stezky kolem huti
Barbora, říčky Litavky a pokračovala Vinicí a osadou Běřín na Klínek
a Čertovu kazatelnu. Při návratu odbočovala v Plešiveckém sedle doprava
a vedla na kraj lesa nad osadou Rejkovice. Dále po Francouzské cestě ulicí
Pod Plešivcem k Budilovu mlýnu. Odtud je to už jen kousek do cíle.
Turisté, kteří si zvolili nejdelší dvacetikilometrovou cestu krásnou podzim-
ní přírodou, se po zdolání vrcholu Plešivce podívali na skalní útvar
U Pyramidy a na rozcestí Plešivecký hřeben se vydali do polí pod Lhotkou.

Pochodu se zúčastnili nejen Jinečáci, ale i příznivci Brd z Mirošova, Bře-
zových Hor, Plzně, Berouna, Pičína, Kařízku a dalších míst.
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Do cíle se pochodníci dostali přes obce Felbabka a Křešín, opět po trase
naučné stezky.
V areálu chovatelů si díky pořadatelům mohli odpočinout pod stanem,
občerstvit se a opéci špekáčky. Kromě diplomu za absolvování příslušné
trasy zde k byla k dispozici razítka do zápisníčku, ale i turistické vizitky
okolních míst.
Pochod absolvovaly i mladé účastnice akce Noc Sokoloven. Ty se po ná-
vratu z přírody věnovaly pohybovým, společenským a sportovním hrám
v tělocvičně Sokolovny. Rozešly se druhý den kolem desáté hodiny dopo-
ledne. Miroslav Maršálek
Fotoalbum Miroslava Maršálka:
https://mim-jince.rajce.idnes.cz/Babi_leto_na_Plesivci_2019/

Noc Sokoloven 2019
V sobotu 28. 9. - v rám-
ci již pátého ročníku ce-
lorepublikové akce s ná-
zvem Noc Sokoloven -
i naše jednota opět při-
chystala denní i večerní
program. V 10.30 probě-
hl sraz účastníků v So-
kolovně. Poté jsme se
přesunuli do areálu cho-
vatelů, kde jsme se připojili k právě probíhající akci, pátému ročníku tu-
ristického pochodu brdskou krajinou s názvem Svatováclavské babí léto
na Plešivci 2019. Tuto akci ve stejný den pořádal turistický oddíl naší jed-
noty. Prošli jsme sedmikilometrovou trasu pochodu a během cesty se nám
bez většího úsilí podařilo nasbírat plnou tašku hub. Zahráli jsme si také
na schovávanou mezi stromy. Po návratu jsme opékali vuřty a poté jsme
se pozvolna přesunuli zpět do Sokolovny, abychom pokračovali ve večer-
ním sportovně–herním programu. Starší dívky oddílu gymnastiky připra-
vily poutavý noční program pro mladší holčičky. Sportovalo se, hrály se
hry, luštil se kvíz, nechyběla barevná světla a byla chvíle i k volné zábavě
před usínáním. za TJ Sokol Jince Iva Vošahlíková
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Dupačky na festivalu v Plzni
Se skupinou Dupačky – TJ Sokol Jince jsme se zúčastnily v době od 3.
do 5. října setkání aktivních seniorů na Třetím festivalu v Plzni. Festival
organizuje Mezigenerační a dobrovolnické centrum TOTEM Plzeň.

Skupina Dupačky nechybí téměř na žádné kulturní akci
v Jincích.

Do Plzně se
sjely soubory
a skupiny z
různých kra-
jů České re-
publiky i je-
den soubor ši-
kovných žen
ze Slovenska.
Sešlo se více
než 200 účin-
kujících. No-
vinkou v le-
tošním roce
bylo propojení
s Festivalem
p o u l i č n í h o
umění „Pilsen
Busking Fest 2019“.
Vystupovaly jsme první den odpoledne na prostranství před Muzeem Plzeň
– to byla taková naše generálka. Samozřejmě jsme zatančily country
tance.
Druhý den našeho pobytu byl hlavní program v sále SOU ve Skvrňanech,
kde jsme rovněž vystoupily. Taneček se nám zdařil a vždy jsme odcházely
s potleskem a jásotem.
Viděly jsme hodně aktivních seniorských skupin, jejich elán a nadšení byl
poučný a inspirativní.
Mimo jiné pro nás organizace TOTEM připravila prohlídku plzeňské rad-
nice a centra TOTEM, kde jsme viděly výstavy, workshopy i krátké diva-
delní představení. Odjížděly jsme plny dojmů, spokojeny a s odhodláním,
že příště se zúčastníme opět a budeme tak reprezentovat náš městys Jince.

MR
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Župní turnaj ve volejbale losovaných smíšených
družstev 3 + 3
V sobotu 5. 10. 2019 se konal v jinecké sokolovně župní turnaj jednotliv-
ců ve volejbale losovaných smíšených družstev 3 + 3.
Před každým zápasem se vylosovali náhodně hráči a hráčky do týmů, a to
3 muži a 3 ženy. Celkem se hrálo pět losovaných zápasů. Po odehrání všech
5 zápasů se body sečetly a sestavilo se celkové pořadí hráčů. Vítězem tur-
naje se stal domácí jinecký hráč Zdeněk Pšenička.

Během sportovního dopoledne probíhala také soutěž o „nejveselejšího hrá-
če turnaje“, kterou vyhrál Libor Dvořák z Hluboše a převzal si cenu -
žluté sportovní tričko s logem Evropského týdne sportu #BeActive.
Turnaj se konal ku příležitosti Památného dne sokolstva, kterým
si 8. října připomínáme naše padlé bratry a sestry během tří domácích od-
bojů. Krojovaní Sokolové se po celé republice setkávají u pomníků a pa-
mátníků, aby uctili jejich památku. V roce 2019 jsme poprvé oslavili Pa-
mátný den sokolstva také jako významný den České republiky a vzhledem
k tomu bylo záměrem, aby 8. října členové Sokola i široká nesokolská
veřejnost připnuli na oblečení jednotný symbol – kokardu.
Kokarda s kovovým znakem Sokola je se sokolskou symbolikou spojena
od založení spolku v roce 1862. Stala se neodmyslitelnou součástí čapky

 

JMÉNO 1. ZÁPAS 2. ZÁPAS 3. ZÁPAS 4. ZÁPAS 5. ZÁPAS CELKEM POŘADÍ

Zdeněk Pšenička     
Jince

3 3 1 3 3 13 1.

Jiří Vinkler               
Jince

3 0 2 3 3 11 2. ‐ 4. 

Dana Pastuchová    
Jince

0 3 2 3 3 11 2. ‐ 4. 

Aneta Koubková 
Březnice

3 0 2 3 3 11 2. ‐ 4. 

Dominika Tkáčová  
Jince

3 3 2 0 0 8 5. ‐ 6.

Karel Bartoš         
Hluboš

0 3 2 3 0 8 5. ‐ 6.

Eva Tkáčová             
Jince

3 3 1 0 0 7 7.

Jakub Hrkal             
Jince

3 0 2 0 0 5 8.

Libor Dvořák       
Hluboš

0 0 1 0 3 4 9. ‐ 12.

Kamil Vošahlík   
Příbram

0 3 1 0 0 4 9. ‐ 12.

Martina Hrkalová     
Jince

0 0 1 0 3 4 9. ‐ 12.

Iva Vošahlíková      
Jince

0 0 1 3 0 4 9. ‐ 12.
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pánského sokolského kroje i baretu u dámského
sokolského kroje. Tento doplněk jste mohli vidět
8. října připnutý na oblečení nebo doplňcích po celý
den jako symbol sokolské perzekuce.
Z rozhodnutí zastupujícího říšského protektora
Reinharda Heydricha byla Česká obec sokolská
rozpuštěna a její majetek úředně zabaven. Gesta-
po v noci ze 7. na 8. října 1941 zatklo, takřka

Soutěž o „nejveselejšího hráče turnaje“

naráz, všechny sokolské činovníky z ústředí, žup i větších jednot, kteří
„ještě byli na svobodě“. Byli mučeni, vězněni, deportováni do koncent-
račních táborů a naprostá většina z nich se již na svá místa po skonče-
ní války nevrátila. Tato akce byla nejrozsáhlejším zásahem proti čle-
nům Sokola v celé jeho historii a postihla především řadu jeho nejvyš-
ších představitelů, a tím i významných osobností celého národa, které,
jak ukázal další vývoj naší společnosti, pak v jejích dalších osudových
chvílích nenahraditelně chyběly. Cílem a smyslem této akce byla totál-
ní likvidace celého spolku. Říjnové události roku 1941 představují nej-
početnější zásah totalitní nacistické moci vedený proti skupině občanů
dobrovolně se organizujících v jedné zájmové organizaci (citováno z:
www.sokol.eu).

za TJ Sokol Jince Iva Vošahlíková
foto Kamil Vošahlík a Karel Bartoš

TJ Sokol Jince
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Fotbalový oddíl SK Jince 1921

Zahájení nové sezóny
Na první místě musím tentokrát zmínit smutnou událost,
kdy zemřel dlouholetý hráč a správce hřiště Petr Krejčí.
Jeho památku jsme uctili minutou ticha před zápasem proti Sedlčanům.

A-tým dokázal z posledních čtyř utkání tři vyhrát, když prohrál pouze
ve vynervovaném zápase v Bohutíně.
Výsledky A-týmu (okresní přebor):
SK Litavan Bohutín – SK Jince 1921 8 : 3
branky: 2x Skalník, 1x John
SK Jince 1921 – TJ Sokol Dublovice 5 : 1
branky: 3x Fenik, 1x Matys, John
SK Spartak Příbram B – SK Jince 1921 1 : 3
branky: 2x John, 1x Dendys M.
SK Jince 1921 – TJ Tatran Sedlčany 3 : 2
branky: 2x Dráb L., 1x Dendys D.

Náš dorost statečně bojuje v okresním přeboru dorostu, kde naši hráči,
kteří zrovna skončili v žákovské kategorii, nastupují proti výrazně star-
ším mužstvům. I když výsledky tomu neodpovídají, náš nejmladší tým hra-
je velmi obětavě a dokáže soupeře potrápit.

Foto Miroslav Maršálek
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Výsledky dorostu:
TJ Slavoj Obecnice – SK Jince 1921 7 : 0
SK Jince 1921 – Petrovice/Krásná Hora 5 : 7
branky: 2x Matys, 1x Lauko, Hubrt, Hlavatý
SK Jince 1921 – TJ Sokol Jesenice 2 : 2
branky: 2x Štěrba

B-tým dokázal získat první body ve IV. Třídě skupiny B. když nejprve zís-
kali bod ve slibně se vyvíjejícím utkání proti Sedlici, kdy naši vedli již 4:1,
avšak vedení neudrželi a prohráli po penaltovém rozstřelu. V příštím zápa-
se již dokázali získat plné tři body, po jasné výhře v Pičíně.
Výsledky B-týmu (IV. třída sk. A):
TJ SK Třebsko – SK Jince 1921 4 : 0
SK Jince 1921  – TJ Sedlice 4 : 5
branky: 3x Kuthan, 1x Hauser
TJ Sokol Pičín – SK Jince 1921 1 : 5
branky: 2x Dendys M., Mottl, 1x Dráb L.

Více informací na webu www.jince.cz/fotbal
Pro případné zájemce o sponzorování oddílu je k dispozici reklamní
plocha. Více informací ohledně sponzoringu na tel. 721 181 483
Jakoukoliv podporu jineckého fotbalu vítáme, a� již půjde o nové členy,
rodiče, případné sponzory a v neposlední řadě fanoušky. Těšíme se na Vás!

Za SK Jince Dino Šećerović
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13. dělostřelecký pluk „Jaselský“

13. dělostřelecký pluk listopad 2019

Dne 11. listopadu 2019
bude v posádce Jince uctěn

DEN VÁLEČNÝCH VETERÁNŮ
Zahájení pietní vzpomínky v 11.00 hodin
u památníku obětem 1. a 2. světové války na náměstí
v Jincích za účasti vojáků jinecké posádky, představitelů územní samo-
správy a státní správy, zástupců zájmových organizací, klubu vojenských
důchodců a pamětníků druhoválečného konfliktu.
Kytice k uctění památky padlých bude položena i u památníku ve Velcí
a v areálu kasáren 13. dělostřeleckého pluku.
Přijměte i vy pozvání velitele posádky plukovníka Ivana Mráze a starosty
městyse Jince Josefa Hály na tuto akci, kde si společně připomeneme
všechny, kteří položili svoje životy za naši lepší budoucnost.
Symbolem Dne válečných veteránů je rudý květ vlčího máku.

Výcvikový tábor Jince 16. - 27. 10. 2019
O probíhajícím výcviku řekl praporčík Martin Bodnár, vrchní praporčík
132. dělostřeleckého oddílu: „Intenzivní výcvik, nedostatek spánku a mno-
ho nachozených kilometrů velmi oslabují lidskou psychiku. Zde na doško-
lovacím intenzivním výcviku učíme vojáky tuto únavu potlačit tak, aby
neovlivňovala jejich rozhodování. Dbáme také na kvalitní vševojskovou
přípravu, dá se říci, že tento výcvik u 13. dělostřeleckého pluku dělá
z chlapců a dívek vojáky!“ Zdroj: Facebook 13. dělostřelecký pluk Jaselský
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Denní střelby (09,00 – 18,00) Noční střelby (18,00 – 24,00) Neprůjezdné
komunikace

Datum od do od do
1.
2.
3.
4. 10,00 22,00
5. 09,00 22,00
6. 09,00 22,00
7. 09,00 22,00
8.
9.

10.
11. 10,00 17,00 X
12. 09,00 22,00
13. 09,00 22,00
14. 09,00 22,00
15.
16.
17.
18. 10,00 16,00
19. 09,00 22,00
20. 09,00 16,00
21. 09,00 16,00
22. 09,00 12,00
23. 09,00 15,00
24. 09,00 15,00
25. 13,00 15,00
26. 13,00 15,00
27. 13,00 15,00
28. 13,00 15,00
29. 13,00 17,00
30. 09,00 15,00

X – komunikace Neřežín – Obecnice, Zaječov – Obecnice  UZAVŘENA!

Prostor posádkového cvičiště je trvale uzavřen. 1 hodinu před zahájením střelby bude
zabezpečeno uzavření komunikace Velcí - Brda uzavírací směnou.

13. dělostřelecký pluk Jince
Brdy 2, 262 23 Jince  /  www.13dp.army.cz

V měsíci LISTOPAD 2019 budou ve Výcvikovém táboře
Jince prováděny střelby takto:
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Policie informuje listopad 2019

Úřední den policistů na služebně
v Jincích, ul. Slunečná 392 (u zdravotního střediska)

Dne 13. 11. 2019 od 16.00 do 18.00 hodin
budou policisté na služebně poskytovat informace
a odpovídat na dotazy souvisejícími s prací policie.

Těšíme se na spolupráci s vámi.
P ČR – Obvodní oddělení Příbram-venkov

Za devět měsíců letošního roku evidují policisté na Územním odboru Pří-
bram celkem 1253 dopravních nehod, což je oproti loňsku o 64 nehod více.
Devět osob zemřelo, 45 lidí utrpělo těžké zranění a 251 osob poranění leh-
čího charakteru.
Dne 29. září došlo v Jincích k dopravní nehodě. Osmašedesátiletý řidič vjel
na krajnici, poté narazil do zpevněného vjezdu na pozemek a do zdi,
ze které spadl čerstvý beton na zaparkované auto. Motorista utrpěl lehké
zranění. Vzniklá škoda byla stanovena na sto tisíc korun.
Následující den se stala nehoda v Čenkově. V tomto případě spadl při po-
ryvu větru na projíždějící vozidlo strom a zablokoval komunikaci. Násled-
ně ho odsud museli odstranit hasiči. Hmotná škoda činila 53 tisíc korun.
Zatím nezjištěný zloděj udělal otvor do dna nádrže u zaparkovaného auto-
mobilu a odcizil 35 litrů benzínu. Krádež se odehrála z 30. září na 1. října
v obci Jince. Způsobená škoda byla ve výši tří tisíc korun.
Dne 13. října se odehrála brzy ráno nehoda nedaleko obce Hluboš. Osobní
vůz sjel mimo vozovku, kde narazil do dopravního značení a do náletových
dřevin. Šofér z místa utekl. Policisté ho chvíli poté vypátrali a naměřili mu
při dechové zkoušce 1,47 promile alkoholu. Lehce poraněný muž nejdříve
tvrdil, že mu někdo auto ukradl, nakonec se však doznal. Přiznal, že zřej-
mě za jízdy usnul a po nehodě zazmatkoval. Škoda, která byla způsobena,
je vyčíslena na 110 tisíc korun.
Škoda ve výši 25 tisíc korun vznikla při nehodě tří aut, ke které došlo dne
14. října odpoledne v obci Rejkovice. Motoristka zastavila, aby umožnila
autobusu vyjetí ze zastávky, za ní pak řidič nedodržel bezpečnou vzdále-
nost a narazil do jejího automobilu. Další v řadě pak také nestihl zastavit
a naboural do vozu před sebou. U jednoho šoféra byla navíc pozitivní
dechová zkouška s naměřenou hodnotou 0,24 promile.

por. Bc.  Monika Schindlová, DiS., tisková mluvčí P ČR Příbram
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zprávy z Čenkova listopad 2019

Vše nejlepší, hodně zdraví, klidu a spokojenosti do dalších let
přejeme našim spoluobčanům, kteří slaví svá životní jubilea:

Komínek Václav

Zprávičky z malé školičky
Listopad, listopad, vítr fouká do zahrad,
padá listí z jabloní, zima jede na koni…

Procházky lesem jsou v tomto období krásně voňavé a plné barev. Zvláš�,
když nám mezi stromy sem tam posvítí listopadové sluníčko. Podzim
je totiž už v plné parádě a my vyrážíme na průzkum okolí. Trháme listy,
zkoušíme, co všechno z nich jde vytvořit.

Při té příležitosti jsme využili pozvání paní učitelky Aleny Dujčákové
ze školní družiny z Jinec na podzimní výstavu. Jedna cesta byla pěšky
a druhá autobusem. Co bylo lepší?
Naši školku navštívila naše milá paní učitelka Janička Petříková. Moc
jsme se na ni těšili, hlavně na její krásné vyprávění a zpívání. Povídali
jsme si s ní o lese, o zvířátkách, a taky nám vyprávěla spoustu pohádko-
vých příběhů. Dozvěděli jsme se, jak to bylo s Budulínkem nebo s Karkul-
kou, také jsme poslouchali staré desky s krásnými pohádkami. Moc jsme
si to s ní užili a budeme rádi, až zase přijde.
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No a co se nestalo! Naše školka se proměnila v sedlácké stavení. Selka
nás pozvala na posvícenskou hostinu. Upekli jsme koláčky, husu a na
hostinu se sešli všichni ze školky. Poté následovala pravá posvícenská tan-
covačka, kdy si chalupníci zaskotačili při valčíku a polce ☺.

A pár našich šikovných kamarádů se vydalo na obecní úřad přivítat k nám
do obce nové občánky. Svoji krásnou básničkou dojali nejen maminky dětí.
Vítáme je mezi nás a už se na ně těšíme u nás ve školce.

V půlce října jsme měli vzácnou
návštěvu. Otevřela se vrata a
vjelo do nich veliké auto a hou-
kající čtyřkolka. Ano, přijeli
policisté. Nebojte, nic se nám

ve školce
neztratilo,
to nám jen
přijeli uká-
zat techniku, podívali jsme se na neprůstřelné vesty,
zbraně, pouta a obušky. Bylo to velmi zajímavé. Tímto
bychom chtěli poděkovat paní J. Koprdové z Brdského
autoklubu Jince, která tuto akci pro nás připravila.

A co nás čeká?
Představení s dravými ptáky a kouzelnické vystoupení, vánoční fotogra-
fování nebo výlet do Čechovy stodoly.
Ale o tom až příště. Zdraví vás kluci a holky

z čenkovské školky
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Co nového v obci

Vítání občánků
Starosta obce Ing. Jan Hauptman dne 17. října 2019 přivítal po dvou
letech na obecním úřadě nové občánky naší obce. Uvítání proběhlo ve slav-
nostní náladě za přítomnosti 13 občánků, rodičů, babiček, mnoha přátel
a hostů rodin. Děti z mateřské školky vyrobily dětem přáníčka a přednes-
ly několik básniček. Maminky dětí dostaly od obecního úřadu květiny, děti
hračky a rodiče dětí finanční podporu ve výši 3000 Kč. Vítání občánků
bylo zakončeno společným focením a slavnostním přípitkem.
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Apollo Metal, spol. s r.o. (pobočka Čenkov)
Tato firma provádí žárové pozinkování dle evropské normy EN ISO 1461.
Technologie suchého i mokrého zinkování, zinkování malých dílů a dutých
nádob i rozměrných konstrukcí. V současné době je však provoz přerušen
z důvodu nutné výměny střechy na provozní budově. Výměnu střechy pro-
vádí firma APLOMB, s.r.o., stavbyvedoucí Martin Hamšík. Práce budou
ukončeny do konce měsíce října. Dne 1. listopadu bude slavnostně opět
zahájen provoz.

Rozšíření a obnova vodovodu Čenkov, vodovodní přípojky
Práce provádí firma ŠAF-
INVEST, s.r.o. a byly zahá-
jeny v září tohoto roku.
Stavba se skládá ze dvou
částí – obnovy stávajícího
řádu mezi č. p. 49 a č. p. 13
a rozšíření řádu od č. p. 13
k č. p. 20.  V nové části je
plánováno jedenáct vysaze-
ní nových přípojek na hra-
nici pozemku žadatelů. Fir-
ma část stavby provedla za
použití řízeného tlakového
protlaku, další část provádí
klasickým výkopem. Sna-
hou firmy je co nejméně v ulici omezit průjezd vozidel. Dokončení stavby
je stanoveno na konec listopadu.

Posvícení v Čenkově
V sobotu 12. října jsme se sešli večer u nás v Čenkově v hospodě Za Vodou
na posvícení. Tradiční akci zorganizoval opět náš hostinský Zdeněk
Ulman. Posvícenské posezení je příležitostí, kdy se můžeme setkat s kama-
rády, společně si popovídat, zazpívat, zatančit i připít na zdraví a setkání.
Hudbu obstaral hudebník Ivo Novák. Zdeněk zajistil pohoštění a o dobrou
náladu se postarali všichni zúčastnění.

Václav Volek
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Divadlo Za Vodou
Divadlo Za Vodou chystá na druhý den měsíce listopa-
du v Berouně v sále České pojiš�ovny od 16 hodin po-
hádku O Sněhurce. Téhož dne od 20 hodin ještě veselý
spektákl Nový život. Tento exkurz do života zaměst-
nanců, kteří neznají pojem vyhoření, bude ještě k vi-
dění 22. 11. ve Všeradicích a 29. 11. v Berouně.
Novému životu dáme ještě možnost vzniknout 30. prosince od 19 hodin
v Divadle A. Dvořáka v Příbrami, kde jsou již nyní v předprodeji vstupen-
ky (posledních pár kousků ☺).
Těšíme se na Vás.
www.divadlozavodou.cz za divadlo Jarda Bouda

Adventní koledování v Čenkově u kapličky

Hospoda Za Vodou pořádá a zve:

30. 11. 2019 od 20.00 hodin
DEBUSTROL + Amok
Společenský dům Hořovice, předprodej  MKC Hořovice, Autobazar
Bodasy Hořovice, Čenkov - hospoda

14. 12. 2019 od 19.30 hodin
TRAKTOR + Forest jump
Sportovní hala Příbram, předprodej Divadlo A. Dvořáka, restaurace
U Kosů, Čenkov – hospoda

se uskuteční v sobotu
14. prosince 2019
od 17 hodin.
Bl i žš í  in formace
v  př í š t ím č í s l e  JZ .

Jiří Firýt

Betlém pana J. Firýta, vytvořený
ze sena bude i letos zdobit

náves v Čenkově
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zprávy z Ohrazenice listopad 2019

30. 11. Zahájení adventu na Ohrazenici
Obecní úřad Ohrazenice
a Sbor dobrovolných hasičů vás zvou
30. listopadu 2019 v 17 hodin
na zahájení adventu.

U obecního úřadu rozsvítíme vánoční strom a těšit se můžete mimo jiné
na vystoupení souboru TADOOBA p. Šárky Pexové, pěveckého sboru
ZŠ jince pod vedením p. uč. Jitky Šmejkalové, na stánky s českými
rukodělnými výrobky, ochutnávku vánočního cukroví a vánočního čaje.

Přij	te si na Ohrazenici užít krásnou předvánoční atmosféru.
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zprávy z Rejkovic listopad 2019

KKKKKoně pod Plešivcem 2019oně pod Plešivcem 2019oně pod Plešivcem 2019oně pod Plešivcem 2019oně pod Plešivcem 2019
Velmi atraktivní akce Koně pod
Plešivcem vzbudila velkou pozor-
nost obyvatel regionu. Jednalo
se o setkání chovatelů tažných
koní spojenou se soutěží ve třech
disciplínách. Nultý ročník se
uskutečnil v loňském roce a díky
úspěchu se letos v sobotu
21. září konal již naostro 1. roč-
ník ojedinělé akce.
V prostoru nad Francouzskou
cestou na západním svahu Ple-
šivce bylo zápolení zahájeno for-
manskými jízdami. O přízeň po-
roty se ucházely jak jednospřeží,
tak dvojspřeží. Dařilo se rejko-
vickému zástupci Františku
Kratochvílovi.
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Další soutěží byla
ovladatelnost. Kočí
s koněm měli překo-
nat trasu a na ní
splnit různá zadání.
Jedním z nich byl
úkol shodit kládou
jednu z překážek,
ale nedotknout se
ani jednoho ze čtyř
kuželů, ohraničují-
cích zúžený prostor.
Tuto i ostatní soutě-
že pro početné při-
hlížející komentoval
Petr Lněnička.
Poslední disciplínou
byl těžký tah při ma-
nipulaci s velkými
kládami na svahu.
Výsledky všech tří
částí soutěže se sčí-
taly, z čehož vzniklo
konečné pořadí.
A opět se radovali
domácí.

Celkovým vítězem se stal František Kratochvíl, který se do zápolení
přihlásil se svými dvěma koňmi Chrisem a Maxem. Kromě dalších cen pře-
vzal putovní pohár starosty městyse Jince z rukou Josefa Hály. Druhý
skončil Jaroslav Kebrle ze Rpet a třetí Michal Jindra z Bratkovic. Mezi
chlapy se neztratila ani čtvrtá Bára Šmigová, která přicestovala až ze
Šumavy. Miroslav Maršálek

Foto MiM a H. Langová
Fotoalba:
https://mamii.rajce.idnes.cz/Kone_pod_Plesivcem_-_1.rocnik_-_Rejkovice_-
_21.9.2019/
https://mim-jince.rajce.idnes.cz/Ze_setkani_Kone_pod_Plesivcem_2019/
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KLUB LABE
2. 11. od 20.00 - Pražský výtěr
3. 11. od 15.00 - Všetečka – Divadlo na holou, repríza divadelní komedie
pro malé i velké
6. 11. od 19.00 - Brdy historické VIII, přednášku pořádáme v rámci projektu
Science café
13. 11. od 19.00 - Kike Mora Trio (Korrontzi)
14. 11. od 19.30 - Yesterday, filmová projekce
15. 11. od 20.00 - Trapas
16. 11. od 20.30 - Minus 123 minut
22. 11. od 20.00 - Odyssea classic
24. 11. od 19.00 - Hrabě Monte Carlo, Ochotnické divadlo Máj 21 Chaloupky
27. 11. od 19.00 - Poezie ve středu, vystoupí básníci Anna Beata Háblová a Petr
Borkovec, hudební vystoupení Jiří Smrž
28. 11. od 19.30 - Jiří Suchý – Lehce s životem se prát, filmová projekce
29. 11. od 19.30 - Dokonalá svatba, divadelní soubor Bavíto Žebrák
30. 11. od 17.00 - Snow film fest 2019

Aktuální předprodej:

BÍLÉ VÁNOCE – Lucie Bílá a Petr Malásek
20. 11. 2019 od 19.00, Společenský dům, cena místenky 890 - 1590 Kč
VĚZEŇ NA DRUHÉ AVENUE
23. 11. 2019 od 19.30, v komedii hrají Simona Stašová, Kamil Halbich aj.,
cena místenky 390 - 350 Kč
VÁCLAV NECKÁŘ - vánoční koncert
11. 12. 2019 od 19.00, Společenský dům, cena místenky 490, 470 Kč
MINUS 123 MINUT
16. 11. 2019, od 20.30, Klub Labe, cena vstupenky 230 Kč

Informační centrum, Vrbnovská 30 / 1 (areál Starého zámku)
www.mkc-horovice.cz
tel. 732 512 821, 321 338 230, e-mail: ic@mkc-horovice.cz
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DIVADLO A . DVOŘÁKA PŘÍBRAM

Legionářů 400, Příbram 7, tel. 326 531 250

Velká scéna
den datum od představení skup. hraje nebo pořádá
So 2. 11. 16.00 Hodina dravců S1, S2 Divadlo A. Dvořáka Příbram
Út 5. 11. 19.00 Válka Roseových Divadlo A. Dvořáka Příbram
St 6. 11. 19.00 Hrdý Budžes Divadlo A. Dvořáka Příbram
Čt 7. 11. 19.00 Poprask na laguně Studio DVA divadlo
So 9. 11. 10.00 Prohlídka kulturního domu Divadlo A. Dvořáka Příbram

13.30
16.00

Ne 10. 11. 15.00 Čarodějnický učeň D Metropolitní divadlo Praha
Po 11. 11. 16.00 Jak jsem vyhrál válku SD Divadlo A. Dvořáka Příbram
Út 12. 11. 17.00 Tanec na konci léta KMD Divadlo A. Dvořáka Příbram
St 13. 11. 19.00 Eva Pilarová koncert
Čt 14. 11. 19.00 Maryša Divadlo A. Dvořáka Příbram
Pá 15. 11. 19.00 Balada pro banditu Divadlo A. Dvořáka Příbram
So 16. 11. 10.00 Prohlídka kulturního domu Divadlo A. Dvořáka Příbram

13.30
So 16. 11. 17.00 Obsluhoval jsem

anglického krále R Divadlo A. Dvořáka Příbram
Ne 17. 11. 10.30 Kouzelná školka

– Michal k snídani FunTasiCo, s. r. o.
Ne 17. 11. 19.00 Misery P1, P2 Studio DVA divadlo
So 23. 11. 19.00 Líbánky na Jadranu N Studio DVA divadlo
Ne 24. 11. 19.00 Veletoč N Divadlo Kalich
Po 25. 11. 19.00 Brouk v hlavě PP Studio DVA divadlo
Út 26. 11. 19.00 Spirituál kvintet koncert
Čt 28. 11. 19.00 Jak jsem vyhrál válku Divadlo A. Dvořáka Příbram
Pá 29. 11. 19.00 Můj nejlepší kamarád F Divadlo v Rytířské
So 30. 11. 19.00 Dáma na kolejích Divadlo A. Dvořáka Příbram

Malá scéna
Čt 7. 11. 19.00 Splašené nůžky –

Podzim na Malé scéně Divadlo A. Dvořáka Příbram
Pá 8. 11. 19.00 Vše o ženách Divadlo A. Dvořáka Příbram
Po 18. 11. 19.00 Vratká prkna –

Podzim na Malé scéně Studio Ypsilon
Čt 21. 11. 19.00 Hrabě Monte Carlo Ochotnické divadlo Máj

Chaloupky
St 27. 11. 19.00 Vše o ženách - derniéra Divadlo A. Dvořáka Příbram
Pá 29. 11. 19.00 Vinnetou Divadlo A. Dvořáka Příbram

Více info na http://www.divadlopribram.eu
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JOSEF DIVIŠ
Podluhy 43
268 01 Hořovice
tel. 775 930 287
divis.josef@email.cz

ZEDNICKÉ PRÁCE
Kompletní dodávky staveb
Rekonstrukce a výstavba
rodinných domů a bytů

Obklady a dlažby • Sádrokartony
Zámkové dlažby • Ploty

Zateplení rodinných domů
Drobné zednické práce

HORKÝ Miloslav a Roman

ELEKTROINSTALACE
HROMOSVODY

montáže, opravy, údržba
REVIZE

JINCE 192 • Mobil 732 786 806, 603 875 347
E-mail: romihor@volny.cz

www.elektro-horky.cz
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PRODEJ KUŘIC 2019
JINCE – náměstí 1. máje
vždy v 15.30 hodin

Prodej dne:

6. listopadu 2019
Nabízíme kuřice červené, černé, kropenaté, modré,
žíhané, bílé, kohouty
Stáří 19 týdnů cena 175 Kč/ks

Tel. 602 115 750      www.drubez-novak.cz

FIRMA

NOVÁK

Radomyšl

REALITNÍ PORADNA  Z DA R M A

VERONIKA KOŘÍNKOVÁ
certifikovaná realitní makléřka

Realitní poradnu připravuji s ohledem na skutečnost, kdy trh

s nemovitostmi a související problematika jsou pro naše

občany mnohdy nepřehledné segmenty.

Pokud i Vás cokoliv zajímá z oblasti realit, daní ve vztahu

k nemovitostem či realitního práva, bude mi ctí Vám pomoci

e-mailem či telefonicky.

kontakt: tel. +420 733 691 108

e-mail: veronika.korinkova@re-max.cz
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